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Letošnja zima je prinesla veliko dela 
tudi izvajalcem zimske službe. Na ob-
močju občine Medvode je to po novem 
Gorenjska gradbena družba. Vsako leto je 
kar nekaj pritožb občanov, letos pa jih je 
bilo še posebej veliko.
Na nas se je obrnil Metod Čarman iz za-
selka Kozomer, zelo nezadovoljen z vzdr-
ževanjem makadamske ceste Žlebe–Ko-
zomer–Topol: "Cesta ni redno vzdrževana, 
tudi drežniki niso redno očiščeni. Še 
slabše pa se je izkazalo izvajanje zimske 
službe. Ko v dolini zapade deset centime-
trov snega, ga je pri nas že pet do deset 
centimetrov več. Ko v dolini plužna ekipa 
naredi že drugi ali tretji krog, pri nas ce-
sta še vedno ni očiščena. Zagotovo lahko 
trdim, da je organizacija in izvajanje leto-
šnje zimske službe zelo slaba."
Za komentar nad nezadovoljstvom obča-
nov smo se obrnili tudi na koncesionarja, 
Gorenjsko gradbeno družbo. Klemen Pirc 
iz Vzdrževalne baze Medvode je predstavil 
njihov pogled na problematiko: "Zimsko 
službo v občini Medvode letos izvaja pod-
jetje Gorenjska gradbena družba skupaj 
s podizvajalci. Naša želja je bila, da bi za 
izvajanje zimske službe pridobili čim več 
domačih izvajalcev, ki so zimsko službo 
izvajali pred našim prihodom. V večini 
primerov smo se s predhodnimi izvajalci 

dogovorili, na enem območju pa smo bili 
zaradi zelo pozne odpovedi predhodnega 
izvajalca prisiljeni v zelo kratkem času 
vpeljati novega. Glede pritožb občanov 
smo jih res prejeli kar nekaj, velika večina 
je v smislu zapluženih uvozov na dvori-
šča, glede na postavitve ograj, in dejstva, 
da so nekatere ulice zelo ozke, pluženja 
na drugačen način ni niti mogoče izve-
sti. Nekaj pritožb je bilo glede prepoznega 
pristopa k pluženju. V tem primeru pa je 
treba občane seznaniti, da je skladno s 
potrjenim planom zimske službe v občini 
Medvode začetek pluženja, ko zapade de-
set centimetrov snega. Samo pluženje in 
posipanje se izvajata skladno z občinsko 
kategorizacijo cest, torej v občini Medvode 
so trije prioritetni razredi, in po tem sis-
temu se zimska služba izvaja. Izvajalec 
je dolžan očistiti sneg s cest v 24 urah, s 
pločnikov ter ostalih površin pa v 48 urah, 
razen na mestih, kjer je treba sneg odva-
žati. Opažamo pa tudi, da kar nekaj vozni-
kov nima primerne zimske opreme oz. te 
(verige) kljub razmeram na cesti in posta-
vljeni prometni signalizaciji ne uporablja-
jo." V podjetju so sicer za potrebe občanov 
odprli brezplačno telefonsko številko 080 
86 96 88, na katero lahko pokličejo ter na 
odzivniku pustijo sporočilo s problemati-
ko, ki se jo, kot je še dejal Pirc, trudijo v 
najkrajšem času odpraviti.Zima se na sre-
čo voznikov in izvajalcev zimske službe, 
kot kaže, vendarle počasi poslavlja.

Zima prinesla veliko pritožb
Številni občani so nezadovoljni z izvajanjem zimske 
službe. Kaj pa na to pravi novi koncesionar, Gorenjska 
gradbena družba?

Letošnja zima je izvajalcem zimske službe prinesla veliko dela. 

MAJA BERTONCELJ 

g Pretekli mesec so se začela vzdrževalna 
dela za dopolnitev zavarovanj skozi center 
Medvod za izboljšanje poplavne varnosti, 
ki predstavljajo II. fazo lani izvedenega pro-
jekta obnove pragu na reki Sori. V lanskem 
letu se je obnovil in nekoliko znižal prag na 
reki Sori, sanirala se je ribja steza, obrežna 
zavarovanja in izboljšala poplavna varnost 
od sotočja do prvega občinskega mostu čez 
reko Soro. Ministrstvo za okolje in prostor 
in Direkcija RS za vode sta v letošnjem letu 
zagotovila dodatna sredstva za izvedbo 
druge faze investicije v vrednosti 242.000 
evrov na območju med obema mostovoma. 
Vrednost del v letu 2017 je znašala 534.000 
evrov. V okviru druge faze, s katero se bo 
projekt tudi zaključil, so predvidena na-
slednja dela: na desnem bregu reke Sore 
skalne zložbe, nadvišanje brežin (gradnja 
nasipa in zidu z varnostno višino 50 cm, 
da se prepreči poplavljanje stanovanjskih 
objektov), skalne samice, sidrane z lese-
nimi piloti, jezbice iz dvostranskih lesenih 
kašt, polnjenih s kamnom in pilotiranih z 
lesenimi piloti. Zaradi jezbic se bo preu-
smeril tok proti sredini struge, posledično 
se bo zmanjšalo zaustavljanje proda ob le-
vem bregu. Na levem bregu reke Sore pa se 
bo ohranila obstoječa vegetacija in habitat, 
izvedeno bo delno čiščenje prodišča ter 
oblikovanje profila brežine.
g Na Občini Medvode bi radi poskrbeli, da 
imena zaslužnih Medvoščanov ne pade-
jo v pozabo. Zato po prenosu pokopališč 
v upravljanje občine pozivajo občane in 
zainteresirane skupine občanov, naj spo-
ročijo, kateri spomeniki padlim, grobišča 
in grobovi bi po njihovem mnenju sodili 
na seznam razglašene kulturne dediščine. 
Predloge, tudi za druge lokacije, ne le po-
kopališča, lahko sporočite še do 10. marca.
g Občina Medvode je 9. februarja objavila 
besedila štirih javnih razpisov s področja 
družbenih dejavnosti, in sicer: Javni razpis 
za sofinanciranje programov s področja 
socialnega varstva občanov Občine Med-
vode v letu 2018, Javni razpis o sofinanci-
ranju kulturne dediščine v Občini Medvode 
v letu 2018, Javni razpis za sofinanciranje 
otroških in mladinskih programov v Občini 
Medvode v letu 2018 in Javni razpis za so-
financiranje prireditev v Občini Medvode v 
letu 2018. Rok za prijavo je 12. marec.
g Med 12. in 24. marcem se lahko pridružite 
humanitarni akciji zbiranja odpadnih suro-
vin, ki so jo poimenovali Čisto veselje. Zbir-
no mesto bo na parkirišču pred trgovskim 
centrom Spar Medvode.
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Mreža defibrilatorjev v občini Medvode 
se širi. Devetnajsti po vrsti je v Studen-
čicah, pri Mizarstvu Mrak. Je investici-
ja treh lokalnih podjetnikov (Mizarstva 
Mrak, Zidarstva Mrak in TRM elektro-
nike) ob podpori Krajevne organizacije 
Rdečega križa Medvode in občine.
"Dobili smo defibrilator in prepričan sem, 
da smo v naši vasi življenje dvignili na 
višjo raven," je povedal Matejko Trampuš, 
Janez Mrak pa je dodal: "Ideja je že stara, 
defibrilator pa je nov. Želim si, da ga ne 
bi nikoli uporabili, če že, pa uspešno." Ob 
prevzemu so pripravili tudi predstavitev 

njegove uporabe, za kar so poskrbeli bolni-
čarji KORK Medvode. Pokazali so temeljne 
postopke oživljanja odraslega, otroka in 
dojenčka. "Ponosna sem na to pridobitev, 
ki je velika za nas vse," je dejala Blanka 
Trampuš, predsednica KORK Medvode, ki 

prevzema skrb za defibrilatorje v občini 
Medvode. "Mreža defibrilatorjev v naši ob-
čini je že kar velika in treba jo je vzdrže-
vati, kar je zelo pomembno. Vesel sem, da 
bo za to skrbel KORK Medvode," je ob tem 
povedal župan Medvod Nejc Smole.

Defibrilator 
imajo tudi  
v Studenčicah

Ob prevzemu defibrilatorja v Studenčicah so pripravili tudi predstavitev njegove uporabe.

MAJA BERTONCELJ

Ministrstvo za gospodarski razvoj in tehnologijo je konec ja-
nuarja potrdilo pet projektov, ki bodo v okviru lokalne akcijske 
skupine LAS za mesto in vas krepili lokalni razvoj na območju 
Medvod, Domžal, Komende, Mengša, Trzina in Vodic. Skupna 
vrednost sredstev je 255.222 evrov, pri čemer bo Evropski sklad 
za regionalni razvoj prispeval 204.177,60 evra sredstev.
Potrjeni so projekti Krekovo središče, Za vas!, Urbano vrtnar-
jenje, Ekološko izobraževanje na porečju Kamniške Bistrice in 
Varna starost, štirje so vezani tudi na občino Medvode. 
Javni zavod Cene Štupar je v partnerstvu z Območno obrtno-
-podjetniško zbornico Domžale in Javnim zavodom Sotočje 
oblikoval celovit program spodbujanja podjetništva Za vas!. 
Prek podjetniških druženj, t. i. startup vikendov in podjetniške 
akademije se bo razvijalo podporno podjetniško okolje za razvoj 
inovativnih podjetniških izzivov in priložnosti. Višina odobre-
nih sredstev Evropskega regionalnega sklada je 41.952,24 evra.
Občina Medvode bo občanom ponudila možnost najema ur-

banih vrtičkov. V okviru projekta Urbano vrtnarjenje se bo 
zagotovil nakup dvajsetih vrtnih lop za spravilo orodja in 
opreme za potrebe obdelovanja vrtičkov. S tem bodo občane 
spodbudili k aktivnemu preživljanju prostega časa, druženju 
in povezovanju ter večji samooskrbi s hrano. Višina odobre-
nih sredstev Evropskega regionalnega sklada je 39.272 evrov. 
Ekološko izobraževanje na porečju Kamniške Bistrice (Evre-
ka) bo izvajal Zavod za ihtiološke in ekološke raziskave RE-
VIVO, v partnerstvu z Javnim zavodom Sotočje Medvode in 
Centrom za mlade Domžale. S projektom želijo dvigniti nivo 
ozaveščenosti o pomenu ohranjanja narave in trajnostnem 
načinu rabe naravnih ekosistemov. Višina odobrenih sred-
stev Evropskega regionalnega sklada je 31.097,46 evra. 
Varna starost pa je projekt, ki načrtuje ozaveščanje zaposle-
nih v domovih za ostarele ter starostnikov in svojcev o nasi-
lju nad starejšimi in možnimi načini ukrepanja. Usposobil 
se bo tudi zagovornik pravic starejših. Med tistimi, ki vodijo 
projekt, je tudi Center starejših Medvode. Višina odobrenih 
sredstev Evropskega regionalnega sklada je 20.862,20 evra.

Odobreni projekti za lokalni razvoj
Kar štirje od petih odobrenih projektov so vezani tudi na območje občine Medvode.
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 Konec februarja je bila zelo obsežna 
seja občinskega sveta in to bo tema 
tokratnega pogovora. Najtežja odloči-
tev je bila glede ustanoviteljstva Obči-
ne Medvode v OŠ Jela Janežiča Škofja 
Loka, ki je odgovorna za vzgojo in iz-
obraževanje otrok in odraslih s poseb-
nimi potrebami. Na koncu je bilo več 
glasov za. Vaš komentar dogajanja?
"Na to odločitev sem ves čas gledal kot 
na politično, kar je bilo s strani nekate-
rih svetnikov rečeno tudi na sami seji. 
O stroki tukaj namreč težko govorimo. 
Pojasnjeno nam je bilo, da se za naše 
otroke glede vpisa nič ne spremeni, da 
bodo lahko še naprej obiskovali to šolo. 
Z vsemi občinami na Škofjeloškem zelo 
dobro sodelujemo, delež naših otrok na 
šoli se povečuje, nimamo domiciljne 
takšne šole in zaradi vsega tega je bilo 
moje stališče, da ta predlog podpremo. 
Po drugi strani pa razumem svetnike, ki 
so se opredelili proti ali se niso oprede-
lili, ker če ne bi bilo ravnateljice, ki je 
nekaj stvari razjasnila, bi bila zagotovo 
odločitev negativna. Strokovni pripra-
vljavec ni opravil svojega dela, odgovori, 
ki jih je ponudil na strokovnih telesih 
občinskega sveta, niso zadovoljili, na 
samo sejo pa ga ni bilo. Jutro po seji 
sem poslal sporočilo vsem županom s 
Škofjeloškega in jih obvestil o vsem, kar 
se je pri nas dogajalo, kakšna odločitev 
je bila sprejeta, in tudi zapisal, da priča-
kujem, da s tem podjetjem vnaprej ne 
sodelujemo več. Sedaj se bodo predstav-
niki vseh petih občin sestali in začrtali 
časovnico za naprej, da začnemo s pri-
pravami na osnutek odloka o ustanovi-
tvi OŠ Jela Janežiča."

 Kaj pa glede Osnovne šole Preska? Se 
kaj premika?
"Z ravnateljem OŠ Preska in podžupa-
njo smo minuli teden odšli na ogled OŠ 
Toma Brejca v Kamniku, ki so jo gradili 
od 2012 do 2014. Ostalo je le spomeni-
ško zaščiteno pročelje, vse ostalo je bilo 
narejeno na novo. Pridobili smo veli-
ko pomembnih informacij, izkušenj iz 

prve roke. V kratkem si bomo ogledali 
še osnovno šolo na Brezovici, ki je ena 
zadnjih novogradenj pri nas. Najprej že-
limo videti primere praks, preden se lo-
timo tako zahtevnega projekta. Sicer pa 
čakamo predvsem sprejem Občinskega 
prostorskega načrta, da bomo vedeli, 
ali imamo odobreno lokacijo za gra-
dnjo nove šol (območje pred Osemenje-
valnim centrom Preska), sicer bo treba 
razmišljati o obstoječi lokaciji."

 Po dolgih letih se bo podražil vrtec. 
Občina staršem da poseben popust.
"Res je, zadnjič je bila cena spremenjena 
leta 2013 in smo ena izmed zadnjih ob-
čin, ki je ceno povišala. Glavni razlog pa 
so seveda stroški dela, ki predstavljajo 
krepko večinski strošek vrtca. Pa ven-
dar, polne cene vrtca ne plača nihče v 
Medvodah, večina se giba med 30 in 43 
odstotkov cene. Na vse to je treba pri-
dati še mnoge popuste in ugodnosti, ki 
niso stalnica v drugih občinah, kot na 
primer ta, da na ceno vrtca občina pri-
zna še od štiri do šest odstotkov popusta 
staršem, poleg tega občina plačuje tudi 
plenice, material za nego otrok, finan-
ciramo tri javne delavce, vzgojitelja za 
dodatno strokovno pomoč, spremljeval-

ca, nujne investicije ter rezervacije od 
junija do konca septembra za čas največ 
enega meseca. Če pogledamo, da je bila 
lani realizacija celotnega proračuna ne-
kaj čez dvanajst milijonov evrov, smo 
od tega skoraj dva milijona in pol na-
menili za vrtce. Mislim torej, da gremo 
staršem maksimalno naproti. Druge re-
šitve, kot je zvišanje cene, predvsem za-
radi povišanja plač, ki ga je določila vla-
da v lanskem letu, tokrat nismo imeli."

 Ena izmed točk je bila tudi letno 
poročilo o izvedenih ukrepih iz akcij-
skega načrta lokalnega energetskega 
koncepta občine in njegovih učinkih. 
Lani ste bili razglašeni za energetsko 
najbolj prodorno srednje veliko obči-
no. Ste zadovoljni z izvedenimi pro-
jekti in kaj vas čaka letos?
"Energetski koncept je bil sprejet leta 
2012. Mislim, da je bilo v teh letih opra-
vljenega kar nekaj dela, nekaj že do 
leta 2014, precej tudi v tem mandatu. 
Z manjšimi ukrepi gremo v smer traj-
nostnega razvoja, po eni strani trajno-
stne mobilnosti, po drugi pa čim bolj 
odgovorne rabe energije. Lanski naziv 
je seveda zelo laskav. Prav je, da se z 
njim pohvalimo. Biti energetsko najbolj 

NEJC SMOLE, ŽUPAN OBČINE MEDVODE

Del pritožb na zimsko službo upravičen
Z županom o aktualnih temah s seje občinskega sveta – Pred odločitvijo  
za OŠ Preska ogled primera praks 

Župan Nejc Smole med govorom ob odprtju Železnine Medvode
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prodorna občina je priznanje, predvsem 
pa obveza za naprej. Veliko nam pome-
ni, da smo s strani ministrstva dobili 
potrjeno kandidaturo za javno-zaseb-
no partnerstvo za energetsko sanacijo 
treh javnih objektov, kjer je energetska 
sanacija smiselna. To so POŠ Topol, OŠ 
Smlednik in enota Vrtca Medvode Ostr-
žek. Sanacije bodo izvedene letos pole-
ti. Vrednost investicije je okrog milijon 
evrov, 51 odstotkov prispeva zasebni 
investitor, 40 odstotkov Evropska unija, 
10 odstotkov pa bo strošek občine, kar 
pomeni okrog sto tisoč evrov."

 Veliko je bilo polemik prav glede iz-
bire energenta.
"To so vsakoletne polemike. Delno so 
upoštevane s tem, da bo prvi javni 
objekt, ki bo priključen na lesno bioma-
so v naši občini, prav s sklopu letošnjih 
energetskih sanacij POŠ Topol. Osnovna 
šola v Smledniku se bo ogrevala s toplo-
tno črpalko, kot vršni vir bo plin, prav 
tako bo toplotna črpalka vgrajena tudi 
v vrtcu." 

 Kupili ste električno vozilo. Za kaj ga 
uporabljate in ali bo namenjen pro-
jektu Prostofer, kot je bilo rečeno? Je 
ta projekt že zaživel?
"Konec lanskega leta je bilo kupljeno 
nizkocenovno električno vozilo, ki je 
nadomestilo petnajst let starega fiata 
punta. S tem sledimo korakom, začrta-
nim tako v lokalnem energetskem kon-
ceptu, kot tudi trajnostni prometni stra-
tegiji. Glede uporabe pa lahko rečem, da 
bo v prvi fazi namenjen souporabi tudi 
Knjižnice Medvode, ki načrtuje zanimiv 
projekt knjige na dom. S projektom Pro-
stofer smo nekoliko počakali, saj se je, 
predvsem v okviru Karitas Preska, obli-
kovala zanimiva ideja, ki bi jo želeli v 
prihodnje podpreti in tako razviti svojo 
obliko solidarnostnih voženj, če lahko 
uporabim ta termin."

 Sprejete so spremembe pri komu-
nalnem prispevku. Po nekaterih obči-
nah je to zelo vroča tema, v Medvodah 
ne. Kako si to razlagate?
"Spremembe na temo komunalnega 
prispevka smo nazadnje obravnava-
li pred dvema letoma, ko smo ga zni-
ževali tudi za gospodarstvo. Polemike 
verjetno sedaj ni bilo, ker smo ponovno, 
že drugič v tem mandatu, komunalni 
prispevek znižali. Projekcije za kohezi-
jo namreč kažejo, da je projekt vreden 
dobrih 17 milijonov evrov, samo fekalna 
kanalizacija dvanajst milijonov evrov, 
od komunalnega prispevka pa bomo 
v proračun dobili po projekcijah okrog 

dva milijona evrov. Nudili bomo še 
obročno odplačevanje na dve leti, tako 
da občina na tem zaslužila ne bo."

 Je glede kohezije kaj novega?
"Bančne garancije so bile predložene, 
izvajalec je že predlagal nominacijo 
podizvajalca. Imamo prve operativne 
sestanke. Trenutno se delajo zbirniki 
vseh komunalnih vodov, ki se bodo gra-
dili sočasno. Zelo me veseli, da smo v 
zadnji fazi pogajanj tudi s ponudniko-
ma telekomunikacijskih omrežij, ki bi 
jih širili praktično na celotnem obmo-
čju kohezije." 

 V svetu zavoda Zdravstveni dom 
Medvode bo občina imela bistveno 
večjo vlogo kot doslej. Kakšni so cilji, 
pričakovanja?
"Sprejet je bil sredinski predlog, kar po-
meni, da ima občina v Svetu zavoda šti-
ri predstavnike, dva zaposleni in enega 
zavarovalnica. S tem smo prisluhnili 
zaposlenim, občina pa vseeno ohranja 
večino. Vsi si želimo le, da zdravstveni 
dom čim bolj kvalitetno dela za naše 
občane, najbolj pa stremimo k temu, 
da širimo njegovo ponudbo. Najbolj na 
udaru sta ginekologija in okulistična 

ambulanta. Verjamem, da bo občina 
preko naših predstavnikov v svetu za-
voda skušala delovati na ta način. Mi-
slim, da je to skupni cilj tako občine kot 
zaposlenih."

 Odločeno je, da se Sokolski dom 
lahko poruši. Kdaj ste bili nazadnje v 
kontaktu z lastnikom? 
"Osebno se nisva nikoli srečala. Skupni 
sestanek smo imeli s projektantom, ka-
sneje pa so bili v stiku z našim oddel-
kom občinske uprave. Računamo in v 
interesu nam je, da bo sedaj, ko je dobil 
zeleno luč, objekt porušil v najkrajšem 
možnem času. Še naprej pa bo občina 
igrala vlogo pri morebitni novogradnji."

 Občani čakajo na novi občinski pro-
storski načrt. Se je v tem mesecu kaj 
premaknilo?
"Od dveh izmed treh manjkajočih so-
glasij smo dobili povratni informaciji 
in jim dodatno pojasnili nekaj stvari. 
Ko dobimo vsa soglasja, bomo Občinski 
prostorski načrt takoj dali v potrditev 
občinskemu svetu."

 Lotili ste se urejanja razmerja z Le-
karno Ljubljana. Kaj je namen?

"Gre za javni zavod, ki že desetletja 
izvaja lekarniško službo na območju 
naše občine. Svetniki so na zadnjih se-
jah večkrat izrazili željo, da bi bilo tre-
ba to dejavnost urediti celostno, tudi s 
podelitvijo koncesije. Odločili smo se, 
da najprej uredimo status z Lekarno 
Ljubljana in skušamo s pogodbo do-
seči vsaj minimalni vpliv na njihove 
odločitve, vezane na njihovo lekarno v 
Medvodah."

 Za lekarno s koncesijo je zanima-
nje?
"Več možnih kandidatov se je že zani-
malo za koncesijo. V zadnjem času pa je 
najresnejši interes izrazila kandidatka, 
ki se je že oglasila na občini ter svoj pre-
dlog predstavila tudi v dopisu občinske-
mu svetu."

 Veliko je bilo pritožb na izvajanje 
zimske službe. Kako jih komentirate, 
ste imeli kakšne sestanke z izvajal-
cem?
"En del pritožb, ne glede na to, kdo bo 
izvajalec, vedno bo, in te štejem kot del 
zimske folklore. En del pa je bil povsem 
upravičen, vezan predvsem na nepra-
vočasnost pluženja, na slabo spluženost 

pločnikov in na ožino pluženja. Izvajal-
ca smo na to ves čas opozarjali in po 
prvem večjem sneženju na začetku fe-
bruarja sklicali sestanke, zahtevali, da 
povečajo število ekip, kar se je tudi zgo-
dilo. Še vedno menim, da je bila pred-
vsem na območju Polhograjcev zimska 
služba opravljena najslabše. Zanimivo 
pa, da je bil tam, kjer je bilo največ pri-
tožb, podizvajalec isti kot vsa leta doslej, 
le njegov obseg dela se je povečal."

 V letošnji zimi so na svoj račun pri-
šli ljubitelji zimskih športov. Prvič ste 
postavili drsališče. Kako ste zadovolj-
ni?
"Konec februarja smo ga zaprli. Drsali-
šče je bilo postavljeno 82 dni, od tega je 
bilo 64 obratovalnih, 18 dni pa je bilo za-
radi slabih vremenskih pogojev zaprto. 
Večina jih je drsala s svojimi drsalkami, 
vseeno pa je bilo veliko tudi izposoj na 
samem drsališču. Posebej pohvalno se 
mi zdi, da so drsališče izkoristile tudi 
osnovne šole in vrtec, kar dvanajst sku-
pin. Vse to in tudi pogled z okna pisarne 
potrjuje, da je bila postavitev dobra od-
ločitev."

»Od dveh izmed treh manjkajočih soglasij smo dobili povratni 
informaciji in jim dodatno pojasnili nekaj stvari. Ko dobimo vsa 
soglasja, bomo Občinski prostorski načrt takoj dali v potrditev 
občinskemu svetu.«
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g Na dnevnem redu je bila kadrovska točka, 
vezana na sestavo Sveta za preventivo in 
vzgojo v cestnem prometu Občine Medvo-
de. Svetniki so razrešili člana sveta Seba-
stiana Mohoriča (zamenjal je delovno me-
sto in ni več na Policijski postaji Medvode), 
imenovan je bil nov član Jernej Mustar kot 
predstavnik policije.
g Sprejet je bil osnutek Odloka o spremem-
bi in dopolnitvi Odloka o obdelavi določe-
nih vrst komunalnih odpadkov in odlaga-
nju ostankov predelave ali odstranjevanja 
komunalnih odpadkov. Kot je navedeno, so 
razlog za pripravo spremembe odloka ugo-
tovitve izvajalca gospodarske javne službe 
Snage Javnega podjetja, da je treba do se-
daj določeno obračunsko obdobje dveh let 
podaljšati na tri leta.
g Občinski svet se je seznanil z Letnim poro-
čilom o izvedenih ukrepih iz akcijskega na-
črta lokalnega energetskega koncepta Ob-
čine Medvode in njihovih učinkih, o čemer 
bomo več pisali v prihodnji številki Sotočja.
g Sprejet je bil predlog Pravilnika o prizna-
njih Občine Medvode na področju kulture 
(več v naslednji številki).
g Dokončno so bile sprejete spremembe 
in dopolnitve Statuta Občine Medvode in 
Poslovnika Občinskega sveta Občine Med-
vode. 
g Sprejet je bil Predlog Odloka o spremem-
bah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 
Zdravstveni dom Medvode. Največja spre-
memba je v sestavi sveta zavoda, ki šteje 
sedem članov, od katerih dva izvolijo de-
lavci zavoda s tajnim glasovanjem, štiri 
imenuje ustanovitelj, torej občina, en član 
pa je predstavnik zavarovancev oziroma 
drugih uporabnikov in ga imenuje Zavod 
za zdravstveno zavarovanje Slovenije. 
Sprememba je tudi v tem, da predsednika 
sveta izvoli svet zavoda izmed predstavni-
ka ustanoviteljev. S tem se povečuje vloga 
ustanoviteljice v svetu tega zavoda.
g S pripombami je bil sprejet osnutek Odlo-
ka o načinu izvajanja lekarniške dejavnosti 
v Javnem zavodu Lekarna Ljubljana na ob-
močju Občine Medvode. 
g Sprejet je bil Odlok o spremembah in do-
polnitvah Odloka o prostorskih ureditve-
nih pogojih za območje, kjer ima prostore 
podjetje Pohištvo Iskra. Veljavni odlok se 
spreminja v tem, da se v območju urejanja 
dovoli 70-odstotna stopnja pozidanosti 
gradbenih parcel.
g Z dnevnega reda je bila umaknjena točka 
o Strategiji razvoja športa v Občini Medvo-
de za obdobje 2018–2023. 

Kratke s seje  
občinskega sveta KRATKE S SEJE OBČINSKEGA SVETA

MAJA BERTONCELJ

Občinski svetniki so na dnevnem redu 
februarske seje imeli tudi točko, vezano 
na soglasje, da bi Občina Medvode posta-
la ustanoviteljica javnega vzgojno-izo-
braževalnega zavoda Osnovna šola Jela 
Janežiča Škofja Loka. O tem so razpra-
vljali že na novembrski seji, ker pa niso 
imeli vseh informacij, je bila razprava 
prekinjena in preložena na naslednjo 
sejo. Pri odločanju niso bili enotni, na 
koncu pa je od 23 prisotnih svetnikov 11 
glasovalo za, štirje pa proti. O tem, da 
Občina Medvode postane ustanoviteljica, 
so se pozitivno opredelile tudi vse preo-
stale občine ustanoviteljice: Škofja Loka, 
Gorenja vas - Poljane, Žiri in Železniki.

KAKŠNI SO BILI POMISLEKI?

Omenjeno šolo v letošnjem šolskem letu 
obiskuje 119 učencev, od tega 21 iz občine 
Medvode, kar pomeni slabih 18 odstot-
kov. Občina Medvode po pogodbi že sedaj 
plačuje svoj delež rednih obratovalnih 
stroškov zavoda glede na število otrok. 
Svetnike je na novembrski seji zanima-
lo predvsem, kaj se bo zgodilo z otroki 
iz medvoške občine, če ne pristopijo k 
ustanoviteljstvu. Sedaj so dobili odgovor, 
da to, da bi prišlo do direktne zavrnitve 
vpisa otroka iz razloga stalnega prebiva-
lišča, ni verjetno, otrokom, ki so že vpi-
sani, pa se tudi ne bi bilo treba prešolati. 
Znano je, da se šola srečuje z veliko pro-
storsko stisko in da je v načrtu gradnja 
nadzidka, za katerega bi v primeru usta-
noviteljstva del stroškov padel tudi na 
Občino Medvode. Investicija je ocenjena 
na 1,2 milijona evrov, ocenjujejo pa, da 
bi od države pridobili okrog štiristo tisoč 
evrov sofinanciranja. Ob dejstvu, da je 
pred medvoško občino velika investicija 
v OŠ Preska, je bila odločitev svetnikov še 
težja. Na koncu je prevladala politična 
modrost, da se tudi zaradi dobrih odno-
sov z občinami s Škofjeloškega odločijo 
za ustanoviteljstvo. To je šele prvi korak, 
sledile bodo aktivnosti, ki so potrebne 
za obravnavo in uveljavitev predvidene 
statusne spremembe OŠ Jela Janežiča 
Škofja Loka.

DOLGA RAZPRAVA 
Na seji je bila prisotna tudi Marjeta Šmid, 
ravnateljica OŠ Jela Janežiča Škofja Loka, 
ni pa bilo predstavnika podjetje Altus 
consulting, ki so ga ustanoviteljice najele 
za pripravo predloga. Pričakovano je bila 
razprava pri tej točki dolga kot tudi že na 
odboru za družbene dejavnosti in statu-
tarnopravni komisiji. Oba sta predlogu 
sklepa dala zeleno luč, a ne brez pomi-
slekov. Kot je pojasnila Darinka Verovšek, 
predsednica Odbora za družbene dejavno-
sti, je bilo poudarjeno dobro sodelovanje 
s sosednjimi občinami. Zvonka Hočevar, 
predsednica statutarnopravne komisije, 
pa je dejala, da je bila razprava tudi v drugi 
smeri: "Pozorni smo bili tudi na zakoni-
tost predloga. Na prvo vprašanje, ki je bilo, 
ali so naši otroci lahko iz tega naslova, če 
smo soustanovitelji ali če zanje plačujemo 
po deležih kot doslej, karkoli prikrajša-
ni, je bil odgovor ne. To pomeni, da se za 
otroke iz medvoške občine ne spremeni 
nič. Nejasnosti so bile glede prikazanega 
zaračunavanja amortizacije v primeru, da 
nismo ustanovitelji. Spraševali smo se, ali 
je to zakonito. Zanimal nas je tudi delež 
solastništva. Drugo je, da je sodelovanje z 
občinami zgledno, da je tudi prav, da smo 
soudeleženi, če smo po deležu otrok na tre-
tjem mestu, da se porast predvideva tudi 
naprej. Pojavilo se je še vprašanje, kaj bo, 
če sedaj mi plačujemo ustanovitveni delež 
Škofji Loki, kjer je trenutno res največ na-
ših otrok, potem s Centrom Janeza Levca, 
kjer imamo 12 otrok, z OŠ Helene Puhar 
Kranj in s podobnimi šolami. Premislek je 
potreben tudi glede potreb OŠ Preska."
Marjeta Šmid, ravnateljica OŠ Jela Jane-
žiča, je svetnikom predstavila veliko pro-
storsko stisko, s katero se srečujejo: "Prav 
gotovo bi otroci iz vaše občine in njihove 
družine s tem, ko bi se zadeva dokončno 
uredila, pridobili veliko. Pridobili bi domi-
cilj. Kot občina bi postali enakopravni so-
govornik pri odločitvah. Največ pa seveda 
pridobi šola, otroci in učitelji. Predvsem 
bi trenutno dobili pedagoški mir. Naša 
šola je lepa, a postala je premajhna. Naši 
pogoji dela se že odražajo tako na otrocih 
kot na učiteljih. Naše delo poteka v čisto 
vsakem kotičku na šoli, na hodniku boste 
našli terapije, večnamenski prostor smo 

Glas za dobre sosedske odnose
Svetniki so sprejeli sklep o soglasju, da Občina Medvode 
postane ustanoviteljica Osnovne šole Jela Janežiča.
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Trenutno veljavne cene Vrtca Medvode 
so bile sprejete leta 2013, ko so bile za-
radi varčevalnih ukrepov ZUJF znižane. 
Povišanja pa so bila v letu 2008 in 2009. 
Glavni razlog za sprejem novih cen so 
znani ukrepi na področju plač in pre-
jemkov delavcev, ki veljajo za lansko in 
letošnje leto. Za plače bo na letni rav-
ni namenjenih okrog 80 tisoč evrov več 
denarja, zato je bilo, kot pojasnjujejo, 
povišanje cen neizbežno. Stroški dela 
namreč v ceni programov v povprečju 
dosegajo 75 odstotkov vseh stroškov, 
okrog 15 odstotkov znašajo materialne 
storitve in 10 odstotkov je strošek živil. 
Povišanje cen je predlagal Vrtec Medvode. 
Ravnateljica Romana Epih je pojasnila: 
"Z občinsko upravo smo se že lani avgu-
sta začeli pogovarjati in usklajevati. Na 
koncu smo prišli do enakega sklepa, da je 
ceno treba povišati. Tukaj ne gre za bolj-
še ali slabše poslovanje. Že lani ob pred-
stavitvi poslovnega poročila vrtca sem 
najavila, da bo letos cene zagotovo treba 
zvišati. Lani poleti se je sprejel Aneks h 
kolektivni pogodbi za delavce do 26 plač-
nega razreda, kar pri nas pomeni več kot 
80 tisoč evrov letno več sredstev. Sprostila 
so se napredovanja, višji je regres. Z re-
zervami iz lanskega leta smo uspešno 
prišli do konca leta, tako da bo, ne glede 

na vse, bilanca pozitivna. Od drugih pa se 
razlikujemo, da imamo v ceni tudi pleni-
ce in sanitetni material ter športnega pe-
dagoga. Izven cene, posebej, nam občina 
plačuje še tri javne delavce, za kar smo 
zelo hvaležni, imamo tudi spremljevalca 
za gibalno oviranega otroka, imamo tudi 
vzgojitelja za dodatno strokovno pomoč. 
Občina plačuje tudi poletne rezervacije, 
daleč najugodnejše za starše, in še vedno 
vsako leto dobimo 30 tisoč evrov za inve-

sticije." Tatjana Komac z Občine Medvode 
je pojasnila, da so več mesecev pregledo-
vali gradivo, analizirali cene, a da so pla-
če največji strošek in se žal ni dalo nare-
diti nič. "Ohranili pa smo vse bonitete, ki 
so za starše veljale do sedaj, torej popuste 
za posamezne plačilne razrede in poletne 
rezervacije." 
Svetniki so sprejeli predlog sklepa o no-
vih cenah, zavrnili pa predlog statutar-
no-pravne komisije (na sami seji le-ta 
po pridobitvi dodatnih podatkov na tem 
ni več vztrajala), da bi se črtal drugi člen, 
s katerim občina še dodatno zniža ceno 
programa za štiri do šest odstotkov. Kot 
je pojasnil župan Nejc Smole, bi črtanje 
tega člena pomenilo še višje povišanje za 
starše, bo pa popust treba upoštevati ob 
rebalansu proračuna za leto 2018. Sprejeli 
pa so drugi predlog omenjene komisije, 
da bo rezervacija zaradi počitniške odso-
tnosti otroka v obdobju od 1. junija do 30. 
septembra za čas največ enega meseca 
sedaj veljala tudi za tiste starše, občane, 
katerih otroci obiskujejo vrtce izven med-
voške občine. Rezervacija je v višini 40 
odstotkov zneska, ki je staršem določen 
z odločbo centra za socialno delo o višini 
plačila staršev.
Pričakuje se tudi povečanje plač zapo-
slenim, ki so razporejeni v plačne ra-
zrede nad 26, kar pa v izračun cene še 
ni vključeno. 

Nove, višje cene vrtca
Podražitvi se niso mogli izogniti, pojasnjujejo na občini. 

spremenili v dve učilnici, vse učilnice 
smo morali spremeniti v matične učilni-
ce, izgubili smo prepotrebne spremljajoče 
prostore, kot je na primer multisenzorna 
soba, učitelji nimajo nobenega kabineta 
več. Delujemo že na treh lokacijah in ta 
prostorska stiska na otroke vpliva. Ver-
jamem, da bi občine ustanoviteljice sku-
paj z vami to investicijo lažje izpeljale. Za 
šolo je pa to ključno, da dobimo pogoje za 
delo, kot se spodobi in kot so tudi bili, ko 
še nismo imeli toliko otrok. Kljub vsemu 
se vsi skupaj zelo trudimo, da bi otrokom 
zagotovili najboljšo vzgojo in izobraževa-
nje." Glede amortizacije, vprašanja statu-
tarnopravne komisije pa je dejala, da ne 
gre za amortizacijo in da je predmet stro-
ška za zaračunavanje cene stvar dogovo-
ra med občinami. Proti temu, da občina 
gre v ustanoviteljstvo, so bili trije svetniki 

SMC. Alenka Žavbi Kunaver je pojasnila: 
"Postavlja se nam vprašanje, ali to pome-
ni, da ko dobimo naslednjo ponudbo iz 
Ljubljane, Kranja, ali bomo tudi tam rekli 
da. Treba je vedeti, da imamo v Medvo-
dah kronično pomanjkanje denarja, po-
trebujemo novo šolo za 460 otrok v Preski, 
povišujemo ceno vrtca. Glede na vse po-
trebe, ki jih ima občina, glede na dejstva, 
s katerimi smo se danes seznanili, da za 
naše otroke to ne spremeni ničesar, tudi 
glede na vse pomisleke, ki jih imamo, 
mislim, da si občina tega ne more privo-
ščiti. Več kot sprejemamo novih stroškov, 
bolj se krčijo investicije v Medvodah." 
Glas proti je dal še Vito Klavora (GLAM), 
ki je izrazil nezadovoljstvo nad strokov-
nostjo predloga, se tudi vprašal, kaj bo, 
če občino za ustanoviteljstvo zaprosijo 
še drugi podobni zavodi, ki jih obiskujejo 

otroci, in dejal, da gre še za izsiljevanje, 
saj je predlog vseboval tudi izračun, kaj 
stroškovno za Medvode pomeni, če ne 
gredo v ustanoviteljstvo. Plačevali bi več 
kot doslej. Ob tem pa je poudaril, da se za 
medvoške otroke nič ne spremeni in da 
se bo šola nadzidala tudi, če v Medvodah 
ne gredo zraven. 
Na drugi strani pa je Ladislav Vidmar 
(GLAM) poudaril, da gre tudi za politično 
odločitev, da z občinami na Škofjeloškem 
dobro sodelujejo in da se jim tudi na ta 
način odprejo marsikatera vrata: "Geslo, 
da je v slogi moč, drži. Še mi enkrat ste-
gnimo roko proti Gorenjski. To bi bil do-
ber znak, da medvoška občina ni tista, ki 
samo takrat, ko nekaj potrebuje, prosi in 
je vesela, ko pa nekaj ne potrebuje, pa že 
na daleč pomoli figo." S takšnim razmi-
šljanjem se je strinjal tudi župan.

Nove, polne cene so za prvo 
starostno obdobje 492,5 
evra, za drugo 345 evra in za 
kombinirani oddelek in oddelek 
3.–4. leta 396 evra. Največ 
otrok je v petem in šestem 
dohodkovnem razredu. Za prvo 
starostno obdobje v petem 
dohodkovnem razredu bo cena 
na mesec višja za 6,58 evra, 
za drugo starostno obdobje 
za 11,09 evra, za kombinirani 
oddelek pa 13,06 evra. Za prvo 
starostno obdobje v šestem 
dohodkovnem razredu bo cena 
višja za 8,08 evra, v drugem 
za 13,62 evra, v kombiniranem 
oddelku pa za 16,05 evra. 
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Občina Medvode svojim občanom nudi Pomoč na domu. 
Storitev, ki je namenjena starejšim, invalidom in kroničnim bolnikom,  
izvaja COMETT, Zavod za pomoč in nego na domu, Tbilisijska cesta 57b,  
Ljubljana. Ostareli, bolni oziroma njihovi svojci ob delovnikih od  
8. do 12. ure lahko za informacije o storitvi pokličete kontaktno telefonsko  
številko 01/244 31 05 ali pišete na elektronski naslov: zavod.campa@comett.si.

MAJA BERTONCELJ

Občinski svet je sprejel Predlog Odloka 
o spremembah in dopolnitvah Odlo-
ka o programu opremljanja in merilih 
za odmero komunalnega prispevka na 
območju občine Medvode. Sprejet je bil 
brez pripomb, tako kot tudi že osnutek.
Katja Gomboši Telban iz Občine Med-
vode je na kratko pojasnila, na kaj se 
sprememba nanaša: "S to spremembo 
dopolnjujemo območje, kjer se bo gra-
dila kanalizacija, in sicer en del v Sori, 
od krožišča Zbilje do Jeprce in celotno 
območje tako imenovane kohezije. V 
odloku na novo določamo vrednost iz-

gradnje kanalizacije, hkrati pa tudi 
upoštevamo vse vire, ki niso iz prora-
čuna Občine Medvode, torej sredstva, 
prejeta iz evropske kohezijske politike 
in sredstva holdinga. Končni izračun je 
zaradi teh drugih virov prinesel, da se 
bo komunalni prispevek za priklop na 
kanalizacijsko omrežje znižal za okrog 
25 odstotkov. Vse ostale določbe, način 
izračuna ostajajo nespremenjeni." 
Razprave ni bilo. Kaj pokažejo izračuni 
komunalnega prispevka za kanalizacij-
sko omrežje za obstoječe stanovanjske 
hiše, ki se nanj priključujejo na novo? V 
izračunu je upoštevano zmanjšanje ko-
munalnega prispevka v približni višini 

petindvajsetih odstotkov zaradi financi-
ranja izgradnje kanalizacijskega omrež-
ja z evropskimi sredstvi iz kohezijskega 
sklada. Že veljavno določilo znižanje 
komunalnega prispevka zaradi prizna-
nih minulih vlaganj v lastne individu-
alne sisteme v višini petdeset odstotkov 
ostaja še naprej v veljavi. Za stanovanj-
sko hišo, neto površine 89,2 m2 s povr-
šino zemljišča pod stavbo 50 m2, ta ob 
upoštevanju minulih vlaganj po novem 
znaša 877,71 evra (prej 1.169,2 evra), za po-
vršino 144,5 m2 s površino zemljišča pod 
stavbo 105 m2 1.467,92 evra (prej 1.957,46 
evra), za površino 220 m2 s površino ze-
mljišča pod stavbo 107 m2 2.133,44 evra 
(prej 2.840,58 evra), za površino 339,1 m2 
s površino zemljišča pod stavbo 210 m2 
pa 3.374,91 evra (prej 4.497,43 evra).

Nižji komunalni prispevek

MAJA BERTONCELJ

Občinski svetniki so sprejeli predlog Odredbe o spremembah in 
dopolnitvah Odredbe o določitvi javnih parkirnih površin v ob-
čini Medvode, ki je bila sprejeta junija lani. S predlagano spre-
membo so spremenili status oziroma dopolnili seznam javnih 
parkirnih površin v občini Medvode. Parkirišče za Kulturnim 
domom Medvode in parkirišča pri Donitu so sedaj izvzeta iz 
evidence parkirnih površin, na katerih je uvedeno plačilo par-
kirnine. Nadaljnja sprememba pa se nanaša na območje rezer-
viranih parkirnih površin pri Zdravstvenem domu Medvode, ki 
se povečujejo.
Kje parkirate in kakšne so tam določitve, je treba biti pozoren, 
saj boste sicer kaj hitro lahko plačali kazen. Koliko glob je bilo 
po novem odloku že izdanih zaradi nepravilnega parkiranja in 
kakšne so najpogostejše kršitve, smo vprašali na Občino Med-
vode. "Z uvedbo modrih con se od 1. januarja 2018 dalje izvaja 
poostren nadzor. Zaznane so bile kršitve in na podlagi odloka je 

bilo izdanih 25 glob. Nadzor mirujočega prometa opravlja redar. 
Novi režim v modrih conah je med ljudmi sprejet, so tudi dobro 
obveščeni o pravilih in ravnanju v modri coni, vendar le malo 
ljudi ta pravila upošteva, zato so bile izdane globe, kot že ome-
njeno," je sporočil Aleš Karba, občinski inšpektor.
Če sistem modrih con že deluje, pa na parkiriščih, ki to predvi-
devajo, še ni parkomatov. "Javno naročilo za nakup štirih parko-
matov še ni končano, ker je bil vložen revizijski zahtevek. Zaradi 
revizijskega zahtevka ni mogoče natančno napovedati časovne-
ga okvira postavitve parkomatov, vendar predvidevamo, da bo 
Državna revizijska komisija odločitev sprejela v roku dveh me-
secev. Obračunavanje parkirnine se bo tako začelo predvidoma 
konec pomladi," je še pojasnil Karba. 

Redar že kaznuje za  
nepravilno parkiranje
Z uvedbo modrih con se od prvega 
januarja izvaja poostren nadzor. Zaznane 
so bile kršitve in na podlagi odloka je bilo 
izdanih petindvajset glob.

Na območju modre cone je brezplačno parkiranje dovoljeno največ 
dve uri. Čas prihoda mora biti označen na vidnem mestu, sicer boste 
plačali kazen.
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Občina Medvode, Cesta komandanta Staneta 12, 1215 Medvode, na podlagi 218. 
c člena in 218. č člena Zakona o graditvi objektov (Uradni list RS, št. 102/04 – ura
dno prečiščeno besedilo) in 14. člena Odloka o nadomestilu za uporabo stavbne
ga zemljišča (Uradni list RS, št. 80/16) objavlja

JAVNO NAZNANILO
o razgrnitvi podatkov za odmero nadomestila  

za uporabo stavbnega zemljišča in poziv  
k priglasitvi sprememb podatkov v zvezi z odmero 

nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča  
na območju občine Medvode za leto 2018 

I.
Javni poziv je namenjen vsem zavezancem za plačilo na d omestila za uporabo 
stavbnega zemljišča v občini Medvode za leto 2018.

Podatki, pomembni za odmero nadomestila za upora bo zazidanega stavbnega 
zemljišča in nezazidanega stavbnega zemljišča, kot tudi podatki o zaveza n cih 
bodo  razgrnjeni (na vpogled zavezancem) v prostorih Občine Medvode v ob
činski stavbi, na naslovu Cesta komandanta Staneta 12, 1215 Medvode, v sejni 
sobi v pritličju.
Zavezanci za plačilo nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča lahko pregle
dujejo podatke in na te podatke podajo pripombe od 7. 3. 2018 do 28. 3. 2018, 
in sicer vsak ponedeljek in petek od 8. do 12. ure in vsako sredo od 12. do 17. ure. 
Pripombe je mogoče poslati tudi s priporočeno pošto na naslov Občine Medvode.

II.
Zavezanci so Občini Medvode dolžni v roku 30 dni po objavi tega javnega pozi
va sporočiti tudi vsako spremembo zavezanca in spremembe ostalih podatkov, 
pomembnih za odmero nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za leto 
2018. Spremembe in obvestila, ki so pomembna za odmero nadomestila, so: 
sprememba zavezanca, sprememba vrste dejavnosti ali namembnosti prostora, 
objekta ali zemljišča, sprememba poslovne ali stanovanjske površine, spremem
ba stalnega prebivališča oziroma naslova zavezanca, kjer sprejema poštne po
šiljke in podobno. Če zavezanec ne sporoči nastalih sprememb, se za odmero 
uporabijo podatki, s katerimi razpolaga občina, ali se lahko pridobijo brez sode
lovanja zavezanca.
 

III.
Zavezanci spremembe sporočajo Občini Medvode s pisno in podpisano vlogo. 
Vlogi je treba priložiti dokazila. Vloga se lahko vloži na način:

∞  s priporočeno poštno pošiljko na naslov: Občina Medvode, Cesta komandanta 
Staneta 12, 1215 Medvode ali

∞  osebno, z vložitvijo v sprejemni pisarni občinske stavbe Občine Medvode.

Kontaktne osebe:                    
∞  LUZ, d. d., Verovškova ulica 64, Ljubljana (tel.: 01 36 02 439 –  

ga. Danijela Šujica  ali po epošti: danijela.sujica@luz.si)

∞  Občina Medvode, Oddelek za proračun, finance in gospodarstvo,  
Cesta komandanta Staneta 12 (tel.: 01 36 19 518 – ga. Sanja Malej ali po  
epošti: sanja.malej@medvode.si)

Vloga je lahko prosto napisana, obrazec vloge pa je na voljo v sprejemni pisarni  
v pritličju občinske stavbe in na internetnih straneh občine.

Številka: 42219/2018
Datum: 6. 2. 2018

Občina Medvode

MAJA BERTONCELJ

Občinski svet je sprejel spremembe in dopol-
nitve predloga odloka, s katerimi se dovolju-
je rušitev Sokolskega doma pa tudi adaptaci-
ja in tekoče vzdrževanje obstoječega objekta, 
urejanje odprtih površin, kot so zelenice in 
pešpoti, ter spremembe dejavnosti za potre-
be poslovnih ali družbenih dejavnosti.
Nataša Špilak z Občine Mevode je poda-
la uvodno pojasnilo: "Osnutek odloka je bil 
obravnavan na prejšnji seji, sprejet je bil z 
nekaj pripombami. Javno je bil razgrnjen na 
sedežu občine in Krajevne skupnosti Medvo-
de center. V času javne razgrnitve je bila or-
ganizirana tudi javna obravnava, ki sta se je 
udeležila dva občana in tudi podala mnenje 
oziroma pripombe. Večina vseh pripomb se 
je nanašala na to, da se na obravnavani lo-
kaciji zgradi objekt, ki bi posnemal obstoječi 
objekt Sokolskega doma, oziroma da bi lo-

kalna skupnost bdela nad posegi na tem ob-
močju. Podana je bila tudi pripomba, naj se 
na območju urejanja prepove gradnja parki-
rišč na splošno, ne le za tovorna vozila, kar 
se je v predlogu odloka tudi upoštevalo. Inve-
stitor želi propadajoči objekt porušiti, za kar 
je treba pridobiti gradbeno dovoljenje. S to 
spremembo se omogoči le rušitev obstoječe-
ga objekta, ne pa novogradnje. Ta bo mogo-
ča šele po sprejetju Občinskega prostorskega 
načrta, kjer se bodo predvideli posebni Pro-
storsko ureditveni pogoji, ki bi na tem ob-
močju ali zahtevali pridobitev soglasja pri-
stojnega oddelka občinske uprave ali pa se 
za to območje predvidi urejanje z Občinskim 
podrobnejšim prostorskim načrtom. Zave-
damo se, da je k ureditvam na tem območju, 
gre za izpostavljeno lokacijo, treba pristopiti 
premišljeno, zato je pomembno, da lokalna 
skupnost bdi nad posegi v ta prostor."
Predlog odloka je bil za razliko od spreje-
manja osnutka sprejet brez razprave.

Sokolski dom 
lahko porušijo
Nad posegi v ta prostor bo 
v prihodnje bdela lokalna 
skupnost.

Večina vseh pripomb se je 
nanašala na to, da se na 
obravnavani lokaciji zgradi 
objekt, ki bi posnemal obstoječi 
objekt Sokolskega doma.
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V Občini Medvode je oskrba prebivalcev s pitno vodo urejena z javnimi 
vodovodnimi sistemi in z vaškimi vodovodnimi sistemi (VVS). Javne vo-
dovodne sisteme upravlja podjetje Komunala Kranj, d. o. o., in pokrivajo 
predvsem ravninski del občine, del naselja Žlebe, naselje Belo, območje 
Osolnika in območje Katarine. Poročilo o ustreznosti pitne vode v javnih 
vodovodnih sistemih za leto 2017 je bilo objavljeno v februarski številki So-
točja, v nadaljevanju pa objavljamo poročilo o vaških vodovodnih sistemih.
VVS upravljajo vaški vodovodni odbori oziroma njihovi gospodarji in po-
krivajo predvsem hriboviti del občine. Občina je za izvajanje notranjega 
nadzora in spremljanje stanja VVS tudi v letu 2017 sklenila letno pogodbo 
z Nacionalnim laboratorijem za zdravje, okolje in hrano, ki je preko celega 
leta izvajal odvzem vzorcev pitne vode, analiziranje teh vzorcev v laborato-
riju, pripravo poročil o ugotovitvah analiz in glede na ugotovitve izvajal tudi 
potrebne dezinfekcije posameznih delov ali celotnih VVS. Za nekaj manjših 
VVS, za katere Občini Medvode ni treba poskrbeti za izvajanje notranjega 
nadzora, in za vsa lastna zajetja skrbijo lastniki sami. Zanje nimamo podat-
kov o ustreznosti pitne vode, s katero se oskrbujejo njihovi lastniki in drugi 
uporabniki. Na nekaterih VVS se je izvajal tudi državni nadzor oziroma mo-
nitoring pitne vode RS. Vsa poročila o ugotovitvah analiz so objavljena na 
spletni strani Občine Medvode (www.medvode.si).

VVS Golo Brdo - hrib
Na ta VVS je priključeno 107 objektov iz naselij Golo Brdo, Seničica in Žlebe. 
Voda se kemijsko ali mehansko ne obdeluje. V okviru notranjega nadzora 
je bilo odvzetih skupaj 10 vzorcev vode. Od tega so bili 4 vzorci neskladni. 
Pri vseh se je ugotovila neskladnost zaradi prisotnih koliformnih bakterij.

VS Golo Brdo - Polana
Na ta VVS je priključeno 27 objektov iz naselja Golo Brdo. Voda se le ob-
časno pripravlja z UV-žarnico in klorovim preparatom. V okviru notranjega 
nadzora je bilo odvzetih skupaj 8 vzorcev vode. Od tega sta bila 2 vzorca 
neskladna. Pri obeh se je ugotovila neskladnost zaradi prisotnih kolifor-
mnih bakterij. V veljavi je stalen ukrep prekuhavanja vode.

VVS Mamovec - Tehovec
Na ta VVS je priključeno 8 objektov iz naselja Tehovec. Voda se pripravlja s 
klorovim preparatom. V okviru notranjega nadzora sta bila odvzeta 2 vzorca 
vode. Od teh ni bilo neskladnih vzorcev. 

VVS Trnovec - Govejek
Na ta VVS je priključeno 25 objektov iz naselja Trnovec. Voda se kemijsko 
ali mehansko ne obdeluje. V okviru notranjega in državnega nadzora je bilo 
odvzetih skupaj 8 vzorcev vode. Od tega je bil 1 vzorec neskladen. Pri tem 
vzorcu se je ugotovila neskladnost zaradi prisotnih koliformnih bakterij.

VVS Žlebe - Jetrbenk
Na ta VVS je priključeno 64 objektov iz naselja Žlebe. Voda se kemijsko ali 
mehansko ne obdeluje. V okviru notranjega in državnega nadzora je bilo 
odvzetih skupaj 12 vzorcev vode, od tega je bilo 11 vzorcev neskladnih. Od 
teh se je pri 11 vzorcih ugotovila neskladnost zaradi prisotnih koliformnih 
bakterij, pri 6 vzorcih zaradi prisotnih bakterij escherichia coli in pri 2 vzorcih 
zaradi prisotnih enterokokov. V veljavi je stalen ukrep prekuhavanja vode.

VVS Žlebe - Seničica
Na ta VVS je priključeno 77 objektov iz naselij Seničica in Žlebe. Voda se 
kemijsko ali mehansko ne obdeluje. V okviru notranjega in državnega nad-
zora je bilo odvzetih skupaj 12 vzorcev vode. Od tega je bilo 12 vzorcev 
neskladnih. Od teh se je pri 12 vzorcih ugotovila neskladnost zaradi priso-
tnih koliformnih bakterij, pri 8 vzorcih zaradi prisotnih bakterij escherichia 
coli, pri 1 vzorcu zaradi prevelikega števila prisotnih kolonij pri 22 ºC, pri 
2 vzorcih zaradi prevelikega števila prisotnih kolonij pri 37 ºC, pri 1 vzorcu 
zaradi prisotnih bakterij Clostridium perfringens (s sporami) in pri 4 vzorcih 
zaradi prisotnih enterokokov. V veljavi je stalen ukrep prekuhavanja vode.

VS Studenčice
To je zdaj javni vodovodni sistem Studenčice (vrtina Studenčice L3), ki je 
nastal iz zgornjega dela bivšega VVS Žlebe - Studenčice. Na ta VS je priklju-
čeno 38 objektov iz naselja Studenčice. Voda se kemijsko ali mehansko ne 
obdeluje. V okviru notranjega in državnega nadzora je bilo odvzetih skupaj 
10 vzorcev vode. Od tega so bili 3 vzorci neskladni. Od teh se je pri 2 vzor-
cih ugotovila neskladnost zaradi prisotnih koliformnih bakterij, pri 1 vzorcu 
zaradi prevelikega števila prisotnih kolonij pri 22 ºC in pri 1 vzorcu zaradi 
prisotnih enterokokov. Kljub temu je bil ob koncu leta odpravljen ukrep pre-
kuhavanja vode, ker se je po končanem popravilu hidroizolacije na stropnih 
ploščah obeh starih vodohranov bistveno izboljšala kvaliteta vode.

VVS Preska
Na ta VVS je priključeno 31 objektov iz naselja Preska (na Preški cesti, na 
Bergantovi cesti, na Kurirski cesti in na Cesti v Žlebe). Voda se kemijsko ali 
mehansko ne obdeluje. V okviru notranjega nadzora je bilo odvzetih sku-
paj 9 vzorcev vode. Od tega sta bila 2 vzorca neskladna. Pri obeh vzorcih se 
je ugotovila neskladnost zaradi prisotnih koliformnih bakterij.

VVS Petrina
Na ta VVS je priključeno 15 objektov iz naselja Žlebe. Voda se kemijsko 
ali mehansko ne obdeluje. Notranji nadzor na tem VVS izvajajo uporabniki 
sami. Občina nima podatkov o ustreznosti pitne vode iz tega VVS.

VVS Vaše
Na ta VVS je priključeno 5 objektov iz naselja Vaše. Voda se kemijsko ali 
mehansko ne obdeluje. Notranji nadzor na tem VVS izvajajo uporabniki 
sami. Občina nima podatkov o ustreznosti pitne vode iz tega VVS. V veljavi 
je stalen ukrep prekuhavanja vode.

VVS Sora
Na ta VVS sta priključena 2 objekta iz naselja Sora. Voda se kemijsko ali 
mehansko ne obdeluje. Notranji nadzor na tem VVS izvajajo uporabniki 
sami. Občina nima podatkov o ustreznosti pitne vode iz tega VVS. V veljavi 
je stalen ukrep prekuhavanja vode.

Lastna zajetja
Lastna zajetja ima 81 objektov iz naselij Golo Brdo, Seničica, Setnica, Stu-
denčice, Trnovec, Žlebe in Sora. Voda se kemijsko ali mehansko ne obde-
luje. Notranji nadzor izvajajo uporabniki sami. Občina nima podatkov o 
ustreznosti pitne vode iz teh lastnih zajetij.

Stalno obvestilo
Na podlagi prejetih poročil o spremljanju zdravstvene ustreznosti pitne vode 
iz vaških vodovodnih sistemov (VVS) in javnih vodovodnih sistemov (VS) upo-
rabnike pitne vode iz naslednjih VVS in VS obveščamo, da je zaradi varovanja 
zdravja ljudi v veljavi stalen ukrep prekuhavanja pitne vode in je zato treba 
do nadaljnjega vodo za uporabo v prehrambne namene obvezno prekuhavati:

VVS Žlebe – Jetrbenk
VVS Žlebe – Seničica
VVS Vaše – le hiše, ki niso priključene na javni vodovodni sistem
VVS Sora – le hiše, ki niso priključene na javni vodovodni sistem
VS Golo Brdo – Polana

Poročila o spremljanju zdravstvene ustreznosti pitne vode iz posameznih 
VVS in VS ter poročila o preskusih posameznih vzorcev pitne vode so stalno 
dostopna na spletnih straneh Občine Medvode www.medvode.si.

Navodila, priporočila in mnenja glede vzdrževanja sistemov za oskrbo s pi-
tno vodo ter hišnih vodovodnih sistemov so objavljena na spletnih straneh 
Nacionalnega inštituta za javno zdravje.

Vodovodni odbori VVS in Občina Medvode

Letno poročilo o spremljanju zdravstvene ustreznosti 
pitne vode iz vaških vodovodnih sistemov za leto 2017
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GLASBENI NATECAJ

1. PREDIZBOR: 17. 3.
2. PREDIZBOR: 24. 3.

FINALE: 31. 3.

Vabljeni na spomladansko čistilno akcijo v Medvodah
v soboto, 7. aprila 2018 

(v primeru dežja 14. aprila) 
JAVNI ZAVOD SOTOČJE MEDVODE

Več o akciji na: www.zavodsotocje.si

IZBOR MEDVOSKEGA SPORTNIKA 
IN SPORTNICE LETA

SPORTNA DVORANA MEDVODE

18. VECER SPORTA

21. marec 2018 ob 19. uri

- akrobatka ANA LEKŠE
- atraktivna pon pon navijaška skupina
- najštevilčnejša Wild West formacija
- uradno najmočnejši mož na svetu
Podeljeni bodo tudi:
19 x MALA ŠPORTNA PLAKETA OBČINE MEDVODE
12 x VELIKA ŠPORTNA PLAKETA OBČINE MEDVODE 
1 x ŠPORTNO PRIZNANJE OBČINE MEDVODE

INFO:
sabina@zavodsotocje.si

GLEDALIŠKA DELAVNICA 
ZA MLADE: 

VELIKI FINALE

KULTURNI DOM MEDVODE
23.3. IN 24.3.

KULTURNI DOM
MEDVODE

KUPON
PLAČAŠ 1, DOBIŠ 2

VSTOPNICI
Kupon lahko vnovčite za katerikoli film,

ki se bo predvajal 21.3.2018 v KD Medvode

KULTURNI DOM MEDVODE
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MOJCA FURLAN

Skoraj ves pretekli mesec je bila večina 
nižin po naši državi pokrita s snežno 
odejo. Veselili so se predvsem otroci, ki 
so lahko popoldneve in zimske počitni-
ce preživljali na snegu. Po Evropi smo 
beležili ekstremno nizke temperature. 
Iz ruskega energetskega velikana Gaz-
proma, ki je najpomembnejši dobavitelj 
plina Evropi, so sporočili, da so evrop-
skim državam dobavili rekordno količi-
no tega energenta. 
Mnogo ljudi v našem kraju kuri na 
drva. Na spletni strani www.mojzrak.
si najdemo mnogo koristnih navodil 
za pravilno kurjenje, za varčevanje in 

zmanjševanje onesnaževanja, torej po-
sledično zmanjševanje mnogo resnih 
bolezni, ki jih povzroča onesnažen zrak. 
V domovih znižajmo termostat in oble-
cimo pulover, kot je primerno za zimski 
čas. Zračimo pogosto in kratek čas (ne-
kaj minut).
Kurimo dobro posušen les, da privar-
čujemo gorivo in manj onesnažujemo 
okolje. Kurimo le zračno suh les (les z 
vlažnostjo do 20 odstotkov). Vsebnost 
vlage lahko izmerimo tudi sami z me-
rilnikom vlage v lesu. Les skladiščimo 
v zračnih in pokritih skladovnicah, po 
možnosti na soncu. Večino vrst drv je 
treba sušiti leto ali dve.
Nikakor ne smemo kuriti embalaže, 
obdelanega lesa (barvanega ali lakira-
nega), ivernih plošč, plastike in drugih 
gospodinjskih odpadkov. Dim in pepel, 
ki nastajata pri njihovem kurjenju, vse-
bujeta veliko strupenih snovi. Tudi pri 
kurjenju vlažnega lesa čezmerno one-
snažujemo okolje, poleg tega porabimo 
več goriva, saj se energija porabi za iz-
hlapevanje vode. Od načina zgorevanja 
lesa je odvisna količina izpusta prašnih 
delcev, njihova sestava in s tem škodlji-

vost. Prašni delci, ki nastanejo zaradi 
nepravilnega kurjenja, nepravilnega 
goriva ali zaradi vlažnega lesa, so za 
zdravje bolj škodljivi.
Čeprav je najhujši mraz letos verjetno 
za nami, ne pozabimo tudi na živali. 
Hišni ljubljenci, ptice in divjad potre-
bujejo našo skrb. V zgodnjih jutranjih 
in poznih večernih urah opravimo s psi 
(na povodcih!) le krajše sprehode, saj 
so temperature takrat nevarne za pod-
hladitev. Domače in brezdomne mačke 
iščejo tople prostore. Prikradejo se pod 
avto, saj jih greje motor. Poskrbimo, da 
vedno, preden prižgemo avto, potrobi-
mo ali z udarcem po avtu ustvarimo 
glasen zvok, da morebitna iskalka zave-
tja lahko zbeži. Poglejmo tudi na gume 
pod podvozjem. Na ta način lahko reši-
mo življenje.
Pravkar poteka okoljevarstveni projekt 
zmanjševanja mačjih in pasjih legel kot 
preprečevanje zapuščenih živali. Obči-
na Medvode in Veterinarska ambulanta 
Tristokosmatih se pridružujeta nekate-
rim občinam, ki svojim krajanom nudi-
jo sterilizirajo/kastrirajo po zelo spreje-
mljivih cenah.

Kotiček za trajnostni razvoj

DEL AMO, JEAN-BAPTISTE:  
ŽIVALSKO KRALJESTVO

Del Amo je veliki borec za pravice živali, 
kar odsevajo tudi njegova dela. Zgodba 
petih generacij, živečih v francoski va-
sici Puy-Larroque, nas popelje skoraj čez 
vse 20. stoletje. Bolni oče in roditeljica, 
kot je imenovana mati, životarita na 
majhni zakupniški kmetiji. Imata hčer 
Eleonore, ki v krutem kmečkem svetu 
bije svojo bitko za preživetje. Nekega 
dne jim v pomoč na kmetiji pride oče-
tov sorodnik, mladi fant Marcel. Ta je 
kmalu mobiliziran in iz vojne se vrne 
psihično in fizično uničen. Z Eleonoro 
se poročita in po materini smrti najde-
ta precej skritega denarja. V tretjem in 
četrtem delu knjige spremljamo življe-
nje odovelega Henrija, sina Eleonore in 
Marcela, ter bedo njegovih potomcev. 
Kmetija se je razvila v prašičjo farmo, 
vendar je njihovo življenje stalna bitka 
z naravo. Henrijeva sinova, zapiti Serge 

(z depresivno ženo Caroline in avtistič-
nim sinom Jeromom) in prikriti gej Joel 
pod trdo očetovo roko vodita farmo. Iz 
ozadja pa še vedno vse nadzoruje stara 
babica Eleonore, ki se zaveda, da priho-
dnosti njihovega rodu ni. 

MATAR, HIŠAM: VRNITEV

Hišama (ali Hishama) Matarja pri nas 
poznamo predvsem kot avtorja knjige 
V deželi mož. V tokratni, leta 2017 s Pu-
litzerjem nagrajeni knjigi, spremljamo 
njegovo zelo intimno izpoved iskanja 
izginulega očeta. Džabalo, dolgoletnega 
nasprotnika režima Moamerja Gadafi-
ja, so ugrabili, ko je bil avtor star devet-
najst let, in ga odvedli v libijski zapor. 
Družina je v odsotnosti očeta živela na 
več koncih sveta, avtor pa sedaj živi v 
Londonu. Vse od očetove ugrabitve da-
lje poskuša ugotoviti, kaj se je z njim 
dogajalo. Po dobrih dvajsetih letih in 

padcu režima, ki je preganjal njihovo 
širše sorodstvo, se z bratom in mamo 
vrne v Libijo. Oče je verjetno mrtev, 
za njim ni nobenih sledi. A vendar se 
Hišam ne vda, kljub temu da se vedno 
bolj zaveda, da očeta verjetno nikoli ne 
bodo mogli dostojno pokopati. 

PREBERITE TUDI

MAKOS, Adam: Višji klic
BALLERINI, Luigi: Gospodična Evforbija
ŠIMLEŠA, Bruno: Brez rokavic
BUCAY, Yorge: Želim si 
CAMERON, W. Bruce: Pasji smisel  
življenja
REBULA, Alojz: Korintski steber
JUUL, Jesper: Empatija – pot do sebe  
in do drugega
TELLEGEN, Toon: Čriček in temačni 
občutek
ŽNIDAR, Tamara: Priročnik za spletno 
previdnost

Novosti na policah Knjižnice Medvode
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Na Prešernovi gimnaziji se že vrsto let trudijo 
ustvariti takšne pogoje dela, da mladi razvijajo 
ustvarjalnost na različnih področjih. Dijakom po-
magajo do znanja in podjetnosti, s katero si bodo 
sami ustvarjali svojo prihodnost. Zato ni naključje, 
da prav njihovi nekdanji in sedanji dijaki dosegajo 
vrhunske rezultate v športu, znanosti, umetnosti ...
Veliko pozornosti so vedno namenjali izobraževa-
nju dijakov športnikov. Le kdo ne pozna njihovih 
nekdanjih in sedanjih dijakov, kot so: Peter in Do-
men Prevc, Žan Košir, Vesna Fabjan, Primož Roglič, 
Peter John Stevens, Štefan Hadalin in mnogih dru-
gih. V športni oddelek ekonomske gimnazije, ki je 
edini pravi športni oddelek v strokovnih gimnazijah 
v Sloveniji in v katerem je največ 22 dijakov, vpisuje-
jo najboljše športnike, ki so uspešni v evropskem in 
svetovnem merilu. Po potrebi dijakom športnikom 
v  ostalih programih omogočajo individualno prila-
gojen način dela in izobraževanje na daljavo.
V današnjih časih se poklici neprestano spreminja-
jo, zato je toliko pomembneje, da mladi pridobijo 

Gimnazija Franceta Prešerna (GFP)
Na Gimnaziji Franceta Prešerna v Kranju bodo v š. l. 2018/19  
vpisovali v tri programe: gimnazijo, ekonomsko gimnazijo  
in športni oddelek ekonomske gimnazije.

čim širše znanje. Dijaki se sedaj izobražujejo za poklice, ki jih še niti poznamo ne. Poleg 
znanja, potrebnega za uspešno opravljanje mature, na GFP dijaki pridobijo znanje, 
potrebno za življenje. Naj omenimo samo za primer, da so prav njihovi nekdanji dijaki 
razvili elektronsko redovalnico in dnevnik, eAsistenta, ki ga danes uporablja večina 
slovenskih šol, uveljavlja pa se tudi v tujini.
Zavedajo se, da so za uspešno poslovno in športno pot potrebni podjetnost, obvla-
dovanje tujih jezikov, ekonomska znanja, na teh področjih pa so njihovi dijaki močni. 
Poleg angleščine, ki se je učijo vsi, dijaki lahko za drugi jezik izberejo nemščino, fran-
coščino, španščino, kot tretji jezik pa ruščino. Uspešni so tudi pri opravljanju nemške 
jezikovne diplome (DSD), mednarodnem izpitu, ki ga kot ena redkih slovenskih šol 
izvajajo že več kot desetletje. Nekateri njihovi dijaki se celo vzporedno šolajo, poleg 
gimnazije obiskujejo Konservatorij za glasbo in balet.
Prepričani so, da morajo dijaki pridobivati znanje za življenje, ne samo za ocene, le 
tako bodo postali samozavestni in uspešni mladi ljudje, ki se bodo veselili prihodnosti 
in bodo znali in upali živeti svoje življenje.G
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MAJA BERTONCELJ

Rotary club Medvode je že dvanajstič za-
pored podelil priznanja najboljšim učen-
cem medvoških osnovnih šol. Prireditev 
so v sodelovanju z medvoškimi osnov-
nimi šolami prvič izpeljali leta 2006. To-
kratna je bila v domu krajanov v Pirni-
čah, v programu pa so nastopili učenci 
vseh štirih osnovnih šol.
Zbrane sta nagovorila župan Medvod 
Nejc Smole in predsednik Rotary Cluba 
Medvode Tone Gabrijelčič, ki je tudi po-
delil priznanja.
Tudi letos se je na odru zvrstilo dvanajst 
prejemnikov priznanj, po trije iz vsake 
šole. Iz OŠ Pirniče so to Mateja Šmelcer, 
Ajda Mravlje Pačnik in Katja Jeraj, iz OŠ 
Medvode Polona Avsenik, Alja Šlenc in 
Alina Žerovnik, vse tri članice tria Mp3, 
iz OŠ Preska Pia Potočnik, Martin Be-
lušič in Pija Galof, iz OŠ Simona Jenka 

Smlednik pa Maj Božjak, Hana Geršak in 
Manca Tonja Rismondo. Obrazložitve ka-
žejo, da gre za poseben izbor, kjer pridejo 
v ospredje tudi druge lastnosti, ne le učni 
uspeh, kot so na primer pripravljenost za 

pomoč sošolcem, aktivnost v šolski sku-
pnosti, sodelovanje pri različnih drugih 
aktivnostih, prijaznost ... Najboljše učen-
ce nominirajo in izberejo sošolci in učite-
lji, zato jim to še posebej veliko pomeni.

Podelili priznanja najboljšim učencem 
Predsednik Rotary Cluba Medvode je priznanja podelil dvanajstim učencem  
štirih medvoških osnovnih šol.

Letošnji nagrajenci / Foto: Primož Jurman



14 | IZOBRAŽEVANJE

MAJA BERTONCELJ

Na okrogli mizi 2. marca v Klubu Jedro je 
beseda tekla o pasteh interneta. O tem so 
spregovorili gosti Blažka Müller Pograjc, 
prevajalka, Robert Tekavec in Primož 
Podbelšek (Sektor kriminalistične policije 
PU Ljubljana), Miha Poberaj (podjetje OSI 
Sistemske integracije) in Boris Veler (Lo-
gout). Tema je aktualna, med občinstvom 
pa so prevladovali osnovnošolci, nekaj je 
bilo tudi staršev in učiteljev. Pogovor je 
vodila Barbara Pregelj iz založbe Malinc.
Informacij na to temo je veliko, gostje 
so skušali zajeti najpomembnejše in te-
matiko predstaviti iz različnih vidikov. 
Na eni strani so bili takšni, ki se na svet 
sodobne tehnologije zelo dobro spozna-
jo, na drugi strani pa Pograjčeva, ki je 
dejala, da je, kar se tega tiče, staroko-
pitna in staromodna, da se je na splet 
privadila, ker se je zaradi narave dela 
morala, sicer pa je v tem smislu popol-
noma svobodna. In marsikdo danes ni. 
Zasvojenost z računalnikom in tovrstno 
tehnologijo je v porastu. Pograjčeva je 
na kratko predstavila vsebino knjige Za 
starejše od šestnajst, ki jo je prevedla. 
Govori o še ne šestnajstletni Dulce, ki 
se na Facebooku spozna s še enkrat sta-
rejšim Eddijem in zapleteta se v kratko-
trajno strastno ljubezensko razmerje. 
Predstavnika policije sta pojasnila, da se 
največ ukvarjata prav s spolnimi zloraba-
mi otrok preko interneta in tisto, kar naj-
bolj boli, so posnetki v živo. Dogaja se tudi 
pri nas in nihče na to ni imun. "Fotografi-
je, posnetki se v hipu razširijo po spletu in 
zelo težko jih je odstraniti," sta poudarila 
in dodala, da bi se morali zavedati, kaj to 
pomeni za prihodnost. Predstavljen je bil 
primer, kako internetni zasvojenec išče 

službo, potencialni bodoči delodajalec 
pa je na spletu našel njegove neprijetne 
fotografije. Zato so vsi prisotni še enkrat 
poudarili: "Ne deli neprimernih vsebin in 
osebnih podatkov na spletu." 
Opozorili so tudi na drugačen vidik var-
nosti, glede gesel, ki naj bodo bolj za-
pletena in daljša. Prisotne so seznanili 
tudi z izrazom etični heker. "To je človek 
z izjemno širokim znanjem računalni-
štva. Tako osebo običajno podjetje, or-
ganizacija najame, da preveri varnost 
sistema. Poskušamo vdreti in večinoma 
nam to uspe, naročniku pa sporočimo, 
kaj je treba odpraviti, da se to ne bi več 
zgodilo," je dejal Poberaj in dodal: "Za-
ščitenost sistemov je pomanjkljiva. Naj-
šibkejši člen je vedno uporabnik in zato 
je še toliko bolj pomembno ozaveščanje 
in izobraževanje. Stoodstotne varnosti 
ni, na nas je, da zmanjšamo tveganje."
V porastu je odvisnost od interneta. Veler 
je predstavil njihova opažanja: "Zaznamo 
kar velik porast različnih simptomov. 
Poskušamo razdeliti uporabo spleta na 
uravnoteženo, kjer se najde večina nas 
vseh, kjer nekako še normalno funkcioni-
ramo v šoli, službi, doma, v odnosih in po-
dobno. Druga teorija je čezmerna upora-
ba, ko že sami pri sebi ugotovimo, da nas 
to že malo moti, da gremo morda že kdaj 
kasneje v šolo zaradi tega, ne naredimo 
domače naloge, ne peljemo psa na spre-
hod, ko bi morali poskrbeti zanj, že opa-
žamo, da nam je uporaba računalnika, 
spleta bolj pomembna kot ostale stvari, za 
katere je treba poskrbeti. Naslednja faza 

pa je zasvojenost. Podobno kot pri ostalih 
oblikah zasvojenosti tudi pri tej prihaja 
do določenih sprememb v možganih. Ker 
tega tako enostavno ne moremo zmeriti, 
opazujemo posledice. Če posameznik ne 
mara več nogometa, baleta, športa, da mu 
to postane nepomembno, da se ne mara 
več družiti s svojimi prijatelji v živo, da 
mu gre samo še za računalnik, da mu je 
tako pomembna stvar, da se je pripravljen 
tudi skregati, groziti staršem, ko mu ome-
jijo uporabo, zasvetijo rdeče lučke. Otroci, 
mladostniki so najbolj ranljiva skupina. 
Da se odrečeš neki stvari, moraš znati 
reči, da je dovolj. Nekaterim, ki so že več 
let zasvojeni, se to pozna tudi fizično, ne 
samo vedenjsko." Predlagal je, da si vza-
mete en dan v tednu, ko skušate biti brez 
telefona, računalnika ... Največji zgled so 
lahko starši.
Besedo so dobili tudi osnovnošolci. Go-
stje so jim dejali, da so prav oni tisti, ki 
morda prvi zaznajo, da se s sošolcem, 
sošolko nekaj dogaja, da je morda žrtev 
spletnega nasilja ali zasvojen z interne-
tom. In to je ena izmed priložnosti, da si 
v šoli med seboj pomagajo. Težka naloga 
je v tem obdobju seveda tudi na starših.
Predstavili so še pozitivno stran inter-
neta. "Internet je čudovita stvar. Brez 
njega danes ne gre, če pa se zgodi kaj 
slabega, je zgoraj desno rdeči križec, ga 
pritisnete, ekran se ugasne in zadeva se 
konča," sta dejala predstavnika policije.
Veler je za konec mladim dejal, naj jim 
splet ne bo beg pred stiskami, težavami, 
temveč naj ga vzamejo kot priložnost.

Nič ni resnično, vse je dovoljeno!
To je bil naslov okrogle mize o mladih in internetu.

Osnovnošolci so prisluhnili mnenjem gostov na okrogli mizi.

»Če posamezniku postanejo 
nepomembne stvari, ki jih je 
prej imel rad, se ne mara več 
družiti s svojimi prijatelji v živo, 
mu gre samo še za računalnik, 
da mu je tako pomembna 
stvar, da se je pripravljen tudi 
skregati, groziti staršem, ko 
mu omejijo uporabo, zasvetijo 
rdeče lučke.«



ROMANA FRANKOVIĆ

Osnovna šola Preska že nekaj let skrbi za internetno varnost 
učencev in tudi zaposlenih. V ta namen smo v preteklih letih 
pripravljali predavanja za učitelje, starše in tudi učence. Šola 
redno sodeluje z zavodom Safe.si in tudi s policijo pri ozave-
ščanju o nevarnosti interneta, učitelji pa tudi za pametno rabo 
elektronskih naprav. Politika šole je, da vestno sledi priporoči-
lom ministrstva za šolstvo in šport.
V tem šolskem letu smo v sklopu varne rabe spleta na šoli že iz-
peljali nekaj aktivnosti, v januarju pa tudi predavanje za starše. V 
mesecu februarju smo se skupaj s šolsko skupnostjo pripravljali 
na preventivni dan, ki smo ga izvedli 16. februarja. Učenci so na 
delavnicah, ob filmski projekciji in na predavanju imeli možnost 
pridobiti informacije o varni rabi spleta, prekomerni uporabi ele-
ktronskih naprav, spletnem nasilju in drugih oblikah medvrstni-
škega nasilja ter se spoznati s socialnimi veščinami za izražanje 
jeze in ostalih čustev. Predavanje in delavnice so izvajali različni 
izvajalci. Prve štiri ure so bili učenci vključeni v delavnice in so 
poslušali predavanje. Zadnja ura je bila namenjena vrednotenju 

preventivnega dne in pogovoru o nadaljnjih aktivnostih preven-
tive. Učenci so pred izvedbo preventivnega dne izpolnili spletno 
anketo o tem, kako je z neprimernim in nasilnim vedenjem na 
naši šoli in kako odreagirajo. Anketa je pokazala, da je še vedno 
največ verbalnega nasilja, kot so na primer žaljivke, zasmehova-
nje, grožnje in podobno. Pojavljata se tudi spletno nadlegovanje 
in ustvarjanje lažnega profila. Ugotavljamo, da se še vedno največ 
učencev umakne in ne ukrepa ali opozarja, ko so priča nasilja. 
Nekateri o tem povedo odrasli osebi. 
Ob zaključku preventivnega dneva so učenci izpolnili anketo o 
tem, kako je bilo na preventivnem dnevu in kako naprej. Učen-
ci so bili z izvedbo preventivnega dne zadovoljni, v večini se 
strinjajo s tem, da so pridobili nove informacije. O pridoblje-
nem bodo tudi razmišljali, v manjši meri pa bodo poizkušali 
kaj spremeniti ter svoje ideje o tem, kaj narediti, delili z drugi-
mi. O sami vsebini se bodo v največji meri pogovorili s starši. S 
preventivo bomo na šoli nadaljevali tudi v prihodnje.

Preventivni dan na 
Osnovni šoli Preska
Učenci so pridobili tudi informacije  
o varni rabi spleta.

Utrinek s preventivnega dne na Osnovni šoli Preska
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PETER KOŠENINA

Na predvečer kulturnega praznika je v 
dvorani Kulturnega doma v Medvodah 
potekala osrednja občinska kulturna 
prireditev z naslovom Barve preteklosti. 
Občinska kulturna zveza je s priznanji in 
pletenicami za posebne dosežke na kul-
turno-umetniškem področju že osmič 
nagradila nekatera društva in posame-
znike.
Leto 2018 je evropsko leto kulturne de-
diščine in s tematiko prireditve so se 
mu pridružile tudi Medvode. Na sicer 
temnem odru so ozadje popestrile bar-
vite reprodukcije slikarskih del svetov-
no znanih umetnikov, ki so jih naslika-
li otroci Vrtca Medvode pod vodstvom 
profesorice likovne umetnosti in vzgo-
jiteljice Tine Marovt. Z umestitvijo slik 
v scenografijo so organizatorji želeli po-
kazati, da ustvarjalnost ne pozna meja 
in da bodo dela otrok postala simbol de-
diščine tega trenutka.
Kulturno-umetniški del prireditve je 
zaznamoval tridelni pogovor voditeljice 
Nike Vistoropski z domačim akadem-
skim slikarjem Petrom Gabrom in Mate-
jem Mijatovićem, pisateljem, pesnikom, 
režiserjem in pevcem glasbene zasedbe 
Radio Mondo. V njem so se dotaknili tem 
o slikarstvu in glasbi ter povezanosti 
med preteklostjo in prihodnostjo kultu-
re. Odmora med pogovorom je z glasbo 
zapolnila skupina Radio Mondo.

Drugi del prireditve je bil namenjen 
podelitvi priznanj Občinske kulturne 
zveze Medvode podpornikom kulturno-
-umetniškega ustvarjanja in pletenic, 
nagrad za posebne dosežke kulturnikov. 
Komisija, ki jo je imenovala Kulturna 
zveza, je odločala o sedmih predlogih 
in sprejela vse. Podelili so eno priznanje 
sponzorjem, podpornikom in donator-
jem kulturno-umetniškega ustvarjanja, 
štiri pletenice za posebne dosežke in 
dve pletenici za življenjsko delo. 

KDO SO NAGRAJENCI?

V imenu podjetja Medivital sta priznanje 
sponzorjem, donatorjem in podporni-
kom kulturno-umetniškega ustvarjanja 
prejela solastnika Dunja Čebulj Istenič 
in Andrej Istenič. Podjetje ga je prejelo 
za podporo projektu Hiša na hribu, ki ga 
izvajata Zavod CCC in KUD Zbilje, z njim 
pa želijo približati sodobne umetniške 
prakse ljudem, ki ne zahajajo v galerije. 
Eno od umetniških del je tako gostovalo 
v njuni hiši, katere vrata so bila zato od-
prta najširši kulturni javnosti.
Janez in Gregor Meglič sta pletenico za 
posebne dosežke prejela za projekt do-
kumentarnega filma o pritrkavanju v 
Smledniku Pentaptih pa se sliš'. V njem 
sta predstavila kulturno in glasbeno de-
diščino, tradicijo, ki v Smledniku prehaja 
iz roda v rod. Pri pritrkavanju gre za rit-
mično igranje na cerkvene zvonove in je 

v mnogih župnijah pomemben del obe-
leževanja cerkvenih praznikov. Z doku-
mentarnim filmom sta Janez in Gregor 
Meglič želela pokazati, da je pritrkavanje 
glasba, in ne hrup, kot mislijo nekateri.
Drugo pletenico za posebne dosežke je 
prejel Moški pevski zbor KUD-a Oton 
Župančič iz Sore. V letu 2017 so obeležili 
65-letnico delovanja zbora in že petnaj-
stič pripravili Kulturno izmenjavo po 
poti kulturne dediščine. Doslej so na kul-
turnih izmenjavah nastopali na več lo-
kacijah v občinah Medvode, Kranj, Škofja 
Loka, Kamnik in Cerklje na Gorenjskem. 
Na ta način so pokazali odgovornost do 
slovenske kulture in svojo domačo ob-
čino ter pesmi slovenskih pesnikov in 
skladateljev ponesli med ljudi.
KUD Smlednik je pletenico za posebne 
dosežke prejel za projekt ljudske igre 
Naša kri. V treh junijskih koncih tedna je 
to igro na dvorišču Merjaščeve kmetije v 
Smledniku videlo skoraj tisoč petsto gle-
dalcev. K uspešni izvedbi je pripomoglo 
veliko število sodelujočih. Igralski an-
sambel je sestavljalo kar trideset igral-
cev, sodelovali so tudi pevci, konjeniki 
in ne nazadnje gasilci. Projekt je bil zah-
teven z organizacijskega vidika, je pa 
med seboj povezal nastopajoče in lokal-
no skupnost. Četrto pletenico za poseb-
ne dosežke je Občinska kulturna zveza 
namenila vokalni skupini Fone Megale 
KUD-a Fran Saleški Finžgar s Senice. Na 
letnem koncertu so prikazali bogat in 

Ob kulturnem prazniku Barve preteklosti
Pletenici za življenjsko delo Marjeti Jamnik s Senice in Mariji Jenko iz Smlednika

Letošnji nagrajenci Občinske kulturne zveze Medvode



zahteven program, pri katerem so poslušali želje poslušalcev 
in mu dodali dalmatinske pesmi. Koncerta v župnijski cerkvi v 
Sori se je udeležilo okrog tristo ljudi, kar je za pevsko skupino v 
Medvodah velik dosežek. Na njem so izvedli sakralne, sloven-
ske ljudske in umetne ter nekaj dalmatinskih pesmi.

PLETENICI ZA ŽIVLJENJSKO DELO MARJETI JAMNIK ...

Marjeta Jamnik je prejela pletenico za življenjsko delo na kul-
turno-umetniškem področju za dolgoletno delo na različnih 
kulturnih področjih na Senici in v občini Medvode. S svojim 
aktivnim delovanjem v organih krajevne skupnosti Senica, 
organih Občine Medvode ter Odboru za družbene dejavnosti 
je pomembno prispevala k ugledu in napredku širše kulturne 
in družbene skupnosti. Bila je predsednica KUD-a Fran Sale-
ški Finžgar Senica, igralka v igrah Veriga, Davek na samce in 
Gosposka kmetija, pobudnica ustanovitve in aktivna članica 
Občinske kulturne zveze Medvode ter kot učiteljica razredne-
ga pouka redna mentorica različnih gledaliških, lutkovnih in 
recitatorskih dejavnosti v šoli in izven nje. Bila je organizator-
ka različnih ustvarjalnih delavnic in likovnih razstav, vodja 
otroškega parlamenta, vodja projekta Skozi vrata domišljije 
ter aktivna promotorka kulture in lokalnega kulturnega pove-
zovanja. Brez delovanja Marjete Jamnik danes Senica in KUD 
Fran Saleški Finžgar Senica ne bi bila taka, kot sta.

... IN MARIJI JENKO

Pletenico za življenjsko delo na kulturno-umetniškem podro-
čju je prejela tudi Marija Jenko iz Smlednika. Marija Jenko je 
ena tistih, ki je delo v smledniškem kulturnem društvu vzela 

za svoje poslanstvo. Njegova članica je že več desetletij, vsa 
leta tudi članica pritrkovalne sekcije in edina ženska pritrko-
valka. Njen doprinos k društvenemu življenju in dejavnosti 
ni le ustvarjalne narave. Veliko pozornosti posveča delu bla-
gajničarke, skrbi za cvetlično okrasitev kulturnega doma, so-
deluje v projektih povezovanja kulture in kulturne dediščine 
ter je neutrudna podpornica vseh kulturno-umetniških ak-
cij, ki se dogajajo v lokalni skupnosti. Kot dolgoletna članica 
upravnega odbora društva in njegova predstavnica v občinski 
kulturni zvezi je s svojim delom na področju organiziranja 
kulturnega delovanja v občini pomembno prispevala k ugle-
du, napredku in razvoju KUD-a Smlednik.

S pletenico za življenjsko delo na kulturno-umetniškem področju sta 
bili nagrajeni Marjeta Jamnik s Senice in Marija Jenko iz Smlednika.
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Salon pohištva ŽABNICA, Dorfarje 17
T: 04 502 19 00
E: info@prevc.si

Alples studio BTC Ljubljana, Dvorana Desetka
T: 01 541 18 20
E: alples.studio@prevc.si  

–50 % na kuhinje Alples

Kuhinja, majhna ali velika –
naj bo taka, kot se šika.
Kuhinja in pika.

Salon Prevc, Žabnica, tel. 04 502 19 00
Alples studio, BTC Ljubljana, tel. 01 541 18 20
www.prevc.si 
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- �POOBLAŠČEN�SERVIS� 
OGREVALNE�TEHNIKE

-��SERVIS�IN�MONTAŽA�OLJNIH�GORILNIKOV, 
LESNE�BIOMASE�TER�REGULACIJSKIH�SISTEMOV

info@ogrevanje-ilersic.si
www.ogrevanje-ilersic.si

041 630 294 Slovenski in tuji TV programi s Krvavca 
in Limbarske gore. Brezžično do objekta!

- TV od 15 €/mes., INTERNET od 13 €/mes., MOB. TEL. od 5 €/mes.
- Najbolj gledani kabelski programi s SLO podnapisi, tudi v HD
- INTERNET in IPTV signal tudi z Lubnika, kamniškega gradu, Ambroža, 
   Velike Planine, Zg. Javoršice, PD Moravče, Lukovice, Slivne,...

www.zvezdatv.si
www.gorosan.com

MAJA BERTONCELJ

Sredi februarja je bilo v avli Centra starejših Medvode odprtje 
fotografske razstave Terra Mystica. Svoje fotografije razsta-
vlja Medvoščan Luka Vunduk. 
"Naslov razstave v prevodu pomeni Skrivnostna zemlja. To je 
projekt, ki ga izvajam že nekaj let in upam, da ga bom še 
čim dlje. S tem hočem pokazati, kako edinstven in poseben 
je naš planet. Na eni strani zelo rad opazujem nežne, sončne 
zahode, skrivnostne sončne vzhode, po drugi strani pa iščem, 
kaj lahko naša zemlja pokaže, kakšen bes, kakšno brutalno 
silo. Vse to skupaj je nekaj res edinstvenega. Osebno mislim, 
da je naš planet en poseben prostor in da smo vsi lahko zelo 
počaščeni in veseli, da tukaj bivamo in to opazujemo. Mislim, 
da je danes zelo velik problem, da vsaj mladi ne zahajajo več 
v naravo, ne opazujejo te lepote in tudi to je ena izmed stva-
ri, ki sem jih hotel skozi fotografije pokazati, da je na svetu 
ogromno lepih kotičkov v naravi," je pojasnil Luka Vunduk.
Razstavljenih je enajst izbranih fotografij, večina jih je bila 
lani aprila posneta na ekspediciji v Južni Ameriki, za katero 
Vunduk pravi, da je bila njegova najbolj ekstremna doslej, na-
njo so se pripravljali eno leto. Najprej so bili v Argentini okrog 
znane gore Fitz Roy, potem so se preselili v Čile, v narodni park 
Torres del Paine. "Ekspedicija po Južni Ameriki je bila zelo 
zahtevna pot, na katero se nas je odpravilo osem fotografov 
iz celega sveta in smo v desetih dneh prečkali južnoameriško 
Patagonijo, ledenike, ledeniške reke, kjer smo taborili, so bile 
prisotne pume ... To je bila res ekstremna ekspedicija. Na tej 
poti je nastalo nekaj najlepših fotografij, ki so na razstavi. Fo-
tografije iz Južne Amerike, ki sem jih naredil, so bile posnete 
prvič, ker smo bili na območjih, kjer doslej še nihče ni bil. To so 
bila brezpotja, šli smo res v neznano," je povedal.
Luka Vunduk v Medvodah razstavlja prvič, je pa imel doslej že 
kar nekaj razstav drugje. Fotografija ga spremlja že od otro-

štva pa tudi službeno, saj je po poklicu oblikovalec. Njegov 
stil je narava, s katero je v stiku že vse življenje. "Začel sem 
združevati naravo in fotografijo, je pa res, da v naravi iščem 
skrajnosti, ali je to nekaj divjega, dramatičnega, ali na drugi 
strani nekaj zelo nežnega," pravi Vunduk, ki je v Južni Ame-
riki doživel veliko divjega. Kako ekstremna je bila ekspedici-
ja, priča podatek, da jo je zaključila le polovica. Hodili so po 
brezpotjih, brez zemljevidov, ker še niso obstajali, uporabljali 
so drone, da so sploh videli, kam gredo. "Fotografije izpadejo 
zelo lepo, tam pa je bilo zelo težko, ekstremno naporno, tudi 
nevarno, lahko bi rekel, da je bilo brutalno. Ne vem, če bi to 
še enkrat ponovil. Fizično smo komaj zdržali. Če povem le en 
pripetljaj, ko nam je žival dosegla naše zaloge hrane in nam 
je za dva dni ostala le ena vrečka sladkorja v prahu. Na tej 
odpravi sem izgubil deset kilogramov," je dejal. 
Pred njim so že novi izzivi: "Poleti se odpravljam na arktični 
del Norveške, na otok Senja, ki je tudi zanimiv, neobljuden 
del zemlje, pozimi pa na Aljasko." Kaj pa Slovenija in Med-
vode? "Fotografiram tudi po Sloveniji, praktično vsak konec 
tedna. Raziskujem, kje so kakšni skriti kotički, in vedno jih 
je še veliko, tudi v medvoški občini. Moja pot me pelje proti 
Osolniku, Grmadi, ta del Polhograjcev mi je najbolj všeč. Pri 
fotografiji je vedno tako, da je treba čakati na pravo svetlobo, 
pravo vreme, in to je tisti čar, na katerega ne moreš vplivati," 
je odgovoril. 
Odprtje razstave so s svojim nastopom popestrili tudi otroci 
Vrtca Medvode.

Skrivnostna zemlja Luke 
Vunduka
Na razstavi v Centru starejših Medvode 
z naslovom Terra Mystica si skozi 
fotografije lahko ogledate zgodbe 
dramatične in neokrnjene narave. 

Luka Vunduk pred eno izmed razstavljenih fotografij, na kateri sta 
v ozadju Cerro Torre in Fitz Roy. Posneta je bila ob štirih zjutraj, z 
mesta, do katerega so potrebovali devet ur zahtevne hoje s trideset 
kilogramov težkim nahrbtnikom. 
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Aprila bo minilo sto let, odkar je Fran Saleški Finžgar zapu-
stil Soro, sredi februarja pa so igralci dramske sekcije KUD-a 
Oton Župančič dvakrat uprizorili njegovo dramo Razvalina 
življenja. Prikazuje razpad na silo sklenjenega zakona in je 
aktualna še danes.
Žganjekuhar Urh določi premožnega soseda Martina za že-
nina svoji hčeri Lenčki, čeprav ta ljubi drugega. Poroka je go-
spodarsko dobra za obe hiši, prave ljubezni pa v zakonu ni. 
Oče Urh pijačo sicer zavrača, a mu žganjekuha vendarle pri-
naša veliko denarja, čeprav uničuje življenja njegovih strank. 
Lenčkin zakon začne razpadati, ker svoje prave ljubezni ne 
more pozabiti, ko pa se vanj vrineta še alkohol in ljubosumje, 
to vodi v neizogiben žalostni konec. "Iz igre lahko potegnemo 
vzporednice s svojim vsakdanjim življenjem. Lahko bi jo opi-
sal kot 'nedostopno ljubezen', lahko bi govorili o pravi ljube-
zni, alkohol in ostali dejavniki, ki jih srečamo v predstavi, pa 
so tudi danes še kako del vsakdana," pravi režiser predstave 
Boštjan Luštrik – Boti.
Očeta Urha igra Marko Sušnik, Lenčko Katarina Srna, njene-
ga moža Martina pa Franci Jamnik. Ema Dobovšek je Tona, 
Martinovo nekdanje dekle, Džoni Balloni pa Ferjan, revni 
kmet, ki ga Lenčka ljubi. Vlado Ščavničar in Vanja Vilar sta 

kmet Sirk in potovka Mica, ki ju je oba uničilo Urhovo žga-
nje. Vsi so stari znanci sorškega ali drugih odrov v medvoški 
občini.
Razvalino življenja bodo v dvorani Kulturnega doma v Sori 
uprizorili še 25. marca ob 19.30, razmišljajo pa tudi o tem, da 
bi jo spomladi ali poleti še kdaj odigrali tudi na prostem.

Uprizorili Finžgarjevo Razvalino življenja
Neuslišana ljubezen, prisilni zakon, ljubosumje in alkohol uničijo življenja vsem.

Lenčka in Martin se poročita, a prave ljubezni med njima ni, ker 
Lenčka ne more pozabiti Ferjana.
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Franc Barbič iz Verja je 22. februarja do-
polnil 80 let. Po izobrazbi je doktor vete-
rine, sicer pa dolgoletni član lovske dru-
žine Šmarna gora. Več kot šest desetletij 
se že ukvarja z rezbarjenjem roževine. 
Ob visokem jubileju so v Kulturnem 
domu v Pirničah odprli razstavo njego-
vih izdelkov.
Barbič iz rogov srnjakov, jelenov in da-
mjakov rezbari broške, obročke za rute 
ali pogrinjke, gumbe in prstane, vse pa 
odlikuje neverjetna natančnost izdelave 
in obilica detajlov. Obrti se je naučil od 
očeta, ki je podobne izdelke iz roževine 
videl pri prijatelju na avstrijskem Koro-
škem, nato pa se je doma dela lotil sam. 
"Takrat taki izdelki niso bili preveč pri-
ljubljeni, ker so spominjali na Nemce. 
Spomnim se, da smo v šoli Nemce pisali 
z malo začetnico, tako so bili osovraže-
ni, kar ni čudno, glede na to, kar so med 
vojno počeli," se očetovih začetkov spo-
minja Barbič. Oče je sredi petdesetih let 
prejšnjega stoletja prenehal s tem de-
lom, Franc pa je začel. "Ko sem študiral 
veterino, sem ves čas rezbaril in izdelke 
prodajal, da sem imel nekaj žepnine. Z 
leti sem napredoval," dodaja.
Preden začne z delom, kos roževine pri-
pravi, odstrani odvečni material, nato 
pa počasi in previdno začne izdelovati 
glavni motiv. Kaj bo izdelal, je odvisno 
od trenutnega navdiha pa tudi posa-
meznega kosa roževine. Najraje upo-
dablja živali, kot so gams, kozorog, je-

len ali divji petelin, od rastlin pa cvet 
planike. Pri tem mu je v veliko pomoč 
odlično poznavanje anatomije živali, 
kar je osvojil na fakulteti in ob dolgih 
letih preparatorskega dela. Upodobljene 
živali so videti tako rekoč žive. Kljub na-
predku tehnike za izdelavo še vedno v 
veliki meri uporablja orodje, ki mu ga je 
zapustil oče. "Največ uporabljam majh-
ne, ostre nožke, na levi roki pa imam 
debelo rokavico, da preveč ne boli, če mi 
nož spodnese," pravi in se ob tem spo-
mni, da se je nekajkrat že grdo porezal. 
Roževina je lahko trda ali mehkejša, od-
visno od tega, kako zdrava je bila žival. 
Čeprav njegovi izdelki po navadi v pre-
meru merijo le nekaj centimetrov, pri 
delu uporablja le očala in nobenih po-
večevalnih stekel. Tudi očala so očetova 
zapuščina. 
Leta 2006 je prejel potrdilo, da so njego-
ve rezbarije izdelki umetnostne obrti. 
Prof. dr. Janez Bogataj je v knjigi Ustvar-
jalna Slovenija o njegovih izdelkih za-
pisal: "Izdelki Franca Barbiča sodijo v 
kategorijo posebnega rezbarstva in so 
kljub uporabi tudi sodobnega strojnega 
orodja še vedno ročno izdelani in pred-
vsem unikatni." Za enega porabi okrog 
osem ur, a dandanes za njegove izdelke 
ni več toliko zanimanja, kot ga je bilo 
včasih. Leta 1962 je za lov vodilnih ljudi 
takratne države v Karadžordževem iz-

delal 200 brošk, danes pa je okus mlaj-
ših lovcev drugačen, kot je bil. "Danes 
lovske trofeje niso vredne nič in rogovi 
divjadi ležijo po kleteh," pravi in doda, 
da tudi kot preparator nima več kaj do-
sti dela, ker zanimanje za preparirane 
živali prav tako upada. 

Franc Barbič se je v mladosti ukvarjal 
tudi s smučarskimi skoki in je še danes 
njihov veliki ljubitelj, zato ne zamudi 
nobene tekme. "Petru Prevcu sem izde-
lal orla za prvi polet preko 250 metrov in 
še drugega, večjega, ko je predlani zma-
gal na novoletni turneji," se z veseljem 
spominja sezone 2015/2016. Še vedno je 
tudi odličen strelec, saj na občinskih lo-
vskih tekmovanjih v streljanju z malo-
kalibrsko puško redno osvaja medalje. 
Doma jih ima že več kot 250, ob njih pa 
še 150 pokalov, tudi tistega za osvojitev 
naslova državnega prvaka.

Živalsko kraljestvo v roževini
Franc Barbič najraje upodablja živali in planike.

Franc Barbič je dopolnil osemdeset let, ob jubileju pa so v Kulturnem domu v Pirničah odprli 
razstavo njegovih rezbarij iz roževine.

Cvet planike je Barbičev najljubši rastlinski 
motiv. Izdelal jih je ogromno.

Prstan iz roževine s podobo jelena
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Večer filmske glasbe je v Medvodah eden najbolje obiskanih 
glasbenih dogodkov leta. Letošnji, deseti po vrsti, je bil na 
sporedu v nedeljo, 25. februarja, na njem pa so bili glavni go-
stje glasbeniki Policijskega orkestra.
Policijski orkester je najboljši pihalni orkester v državi in zato 
povsod zelo zaželen – letno nastopa več kot 250-krat. Organi-
zatorju medvoških Večerov filmske glasbe Juretu Galičiču ga 
je kljub temu uspelo pripeljati, tako da je več sto poslušalcev 
v medvoški športni dvorani uživalo v vrhunskem glasbenem 
nastopu. Policisti so ga začeli z glasbo iz prvih slovenskih fil-
mov Na svoji zemlji in Jara gospoda, nadaljevali pa z melodi-
jami iz filmov, ki jih je napisal Bojan Adamič. V drugem delu 
so z glasbo iz filmov Noč na Golem brdu, Robin Hood: Princ 
tatov ter venčkom največjih filmskih del slavnega skladatelja 
Johna Williamsa zaplavali v hollywoodske glasbene vode. Za-
dnji del je zaznamovala solistka Štefica Stipančević - Steffy in 
s skladbo Don't cry for me Argentina iz filma Evita ter Golde-

neye iz istoimenskega filma o Jamesu Bondu navdušila občin-
stvo. Tretjo skladbo, glasbo iz filma Lepotica in zver, je zapela 
skupaj z Matjažem Mrakom, sicer klarinetistom Policijskega 
orkestra. Policisti so koncert zaključili z glasbo iz filmov Char-
lieja Chaplina, risank o Tomu in Jerryju ter filmov Policijska 
akademija. "Že pred časom sem dobil idejo, da bi na desetem 
Večeru filmske glasbe nastopil Policijski orkester. Ko je bil čas 
za dogovor, po uradni poti nisem prišel daleč. Z osebno prošnjo 
na Ministrstvo za notranje zadeve mi je nato le uspelo in pred 
novim letom sem dobil pozitiven odgovor. O programu kon-
certa smo se nato zelo hitro dogovorili," je zapleten postopek 
pridobivanja soglasja za nastop orkestra opisal Galičič. 
Koncert je s petimi skladbami začela Godba Medvode, ki je 
edina nastopila na vseh desetih Večerih filmske glasbe.

Policisti na desetem  
Večeru filmske glasbe
Najboljšemu pihalnemu orkestru  
v državi se je pridružila edina stalnica  
s koncertov – Godba Medvode.

Glasba iz risank o Tomu in Jerryju je občinstvo vrnila v otroštvo.

NAPREDNI VARNOSTNI SISTEMI
3D NAVIGACIJA
LED ŽAROMETI

PRIHRANEK DO

3.000 €*

SUV
PEUGEOT3008 GT LINE
SUVERENA IZBIRA, V VSEH POGLEDIH

RODEX d.o.o., Rova, Rovska cesta 2, 1235 Radomlje, tel. 01 729 9200, www.rodex.si

Poraba v kombiniranem načinu vožnje: od 4,2 do 6,0 l/100 km. Izpuh CO2: od 109 do 136 g/km. Emisijska stopnja: EURO 6. Vrednost specifične emisije dušikovih oksidov NOx: od 0,0282 do 0,0663 g/km. Emisije trdnih delcev: od 0,00008 do 
0,00203 g/km. Število delcev: od 0,01 do 20,36. Ogljikov dioksid (CO2) je najpomembnejši toplogredni plin, ki povzroča globalno segrevanje. Emisije onesnaževal zunanjega zraka iz prometa pomembno prispevajo k poslabšanju kakovosti 
zunanjega zraka. Prispevajo zlasti k čezmerno povišanim koncentracijam prizemnega ozona, delcev PM10 in PM2,5 ter dušikovih oksidov.
* Primer informativnega izračuna finančnega leasinga Peugeot Financiranje za vozilo Peugeot 3008 GT LINE (1,6 BlueHDi 120) - mesečno odplačevanje; maloprodajna cena z DDV in vključenim bonusom (v ceni je obračunanih 1.000 EUR 
popusta v primeru financiranja Peugeot – pod pogojem vsaj 24 mesečne dobe financiranja) je 26.966 EUR; mesečni obrok je 293 EUR pri pologu v višini 8.090 EUR in ročnosti 84 mesecev; višina pologa je pri akciji omejena od 10% do 50%, 
doba financiranja je vezana na ročnost od 36 mesecev do 84 mesecev; DDV je obračunan v obrokih; EOM na dan 23.01.2018 znaša 8,2% in se spremeni, če se spremenijo elementi izračuna; izračun temelji na osnovi indeksa obresti - 3 mesečni 
EURIBOR s skupno letno obrestno mero 7,2%; financirana vrednost 18.876 EUR; skupni znesek za plačilo 32.288 EUR; stranka v primeru Peugeot Financiranja prejme tudi jamstvo za dobo 5 let (vključuje dvoletno pogodbeno garancijo) oziroma 
100.000 km in avtomobilsko kasko zavarovanje za 1 EUR za prvo leto; Peugeot Financiranje si pridržuje pravico do izbire zavarovalnice. Za podrobnosti o ponudbi se obrnite na vašega prodajalca vozil Peugeot. Ponudba velja do 30. 4. 2018. 

peugeot.si
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Vlomi v stanovanjske objekte so pogosti tudi na območju ob-
čine Medvode, na kar je opozorila Fani Sešek iz Smlednika: 
"V zadnjem času je na našem območju in območju občine Vo-
dice teh vlomov vedno več. Ko se človek sam znajde v takšni 
situaciji, pa se zamisli, kam to pelje in predvsem kako se bo 
nadaljevalo."

KAM TO PELJE IN PREDVSEM KAKO SE BO NADALJEVALO?

Seškova si zastavlja vrsto vprašanj, tudi če se je treba že bati iti 
od hiše, kaj, če se vse to stopnjuje, kdo so vlomilci pa tudi kako 
naj si pomagamo: "Ali bomo sledili vsakega neznanca po vasi 
ali celo znanca, ki pa mu ravno preveč ne zaupamo? Kam je 
v zadnjih letih izginil občutek varnosti naših domov? Kakšen 
napredek so nam prinesli novi časi? Odgovori so lahko takšni: 
zaklepanje vrat, nameščanje alarmov, organizirano opazova-
nje okolice, pri čemer se sprašujem, ali lahko to počne nekdo 
24 ur na dan in pri vseh ograjah okoli hiš, imeti psa čuvaja, 
zapisovanje registrske številke neznanih avtomobilov, nago-
varjanje neznancev na cesti … To je lahko poskus samoorgani-

ziranja varnosti. Več pa pomeni stanje duha, občutek ne-var-
nosti, v smislu, kdo je pa zdaj na vrsti in kdaj spet pri meni, pa 
občutek, da se ti lopovi prosto sprehajajo po hiši, četudi ta stoji 
sredi vasi pri javni razsvetljavi. In kdo bo poskrbel za varnost? 

Povečano število vlomov, bodite pozorni
Na območju Policijske postaje Medvode v zadnjem obdobju beležijo povečano število 
vlomov predvsem v stanovanjske hiše. Na to je opozorila tudi občanka.

Policisti svetujejo, da svoje domove dosledno zaklepate in zapirate 
okna, da doma ne hranite večjih količin denarja in vrednejših 
predmetov.

KOPANJE IN 
SUŠENJE

RAZČESAVANJE IN 
RAZVOZLAVANJE

STRIŽENJE IN 
TRIMANJE

NEGA BLAZINIC IN 
KREMPLJEV

NEGA OČI IN 
UŠES

040 855 158 - TIJA  |  PASJI.FRIZERAJ@GMAIL.COM  |  FB: PASJI FRIZERAJ

PASJI
FRIZERAJ

Nega kosmatincev 
na vašem domu !
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Storilci vlamljajo v objekte predvsem v večernem času, med 16. in 
21. uro, na klasičen način z naviranjem oziroma uporabo vzvoda.
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Stranka Dobra država je pretekli mesec v 
Tržiču ustanovila lokalne odbore po Gorenj-
skem, pripravili pa so tudi javni pogovor na 
temo perspektiv Gorenjske. Njihova sku-
pna ugotovitev je, da "Gorenjska, podobno 
kot celotna država, zadnjega obdobja viso-
ke gospodarske rasti ni dovolj izkoristila za 
povečevanje konkurenčnosti gospodarstva 
in povečevanja dodane vrednosti." Predse-
dnik občinskega odbora Medvode je postal 
Dušan Dermota.

Dobra država tudi  
v Medvodah

Po vsakem nakupu prejmete račun z označenim kuponom v vrednosti 2 % na artikle, označene na računu, ki ga lahko vnovčite pri naslednjem nakupu.

ŠIR OKA IZBIRA ,  VISOKA KAKOVOST,  NIZKE CENE
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DISKONT
Kranj, Savska loka 21c (zraven bivše Planike)

T: 04/ 20 10 590
Odprto: pon.–pet. od 7. do 17. ure

sobota od 7. do 12. ure
Davidov hram d.o.o., Loke 37, 3333 Ljubno ob Savinji

SIR JOŠT  
LJUBLJANSKE  
MLEKARNE  
        1KG  

                4,99 EUR ZAČINJENA ČEBULA 
PRAŽENA, 1 KG VREČA 

2,99 EUR

MLEKO 
MEGA MILK 
3,8% m.m.

PET, 1 l   
0,77 EUR

MLEKO 
MEGA MILK 

3,5% m.m., 1 l 
0,62 EUR

DETERGENT ZA 
ROČNO  

POMIVANJE  
POSODE  

MATRIX PIATTI,  
5 kg,  

4,89 EUR 

DETERGENT ZA ROČNO  
POMIVANJE POSODE PIATTI 
LIMONE, 1 l, 1,45 EUR

Samo na območju KS Smlednik je bilo v 
dobrem mesecu več kot osem vlomov v 
hiše in se tedensko nadaljujejo. Upam, 
da bodo pristojni napeli vse sile za raz-
rešitev trenutnega stanja ne-varnosti v 
našem okolju. Seveda pa moramo obča-
ni sami prispevati, kolikor lahko, z in-
formacijami, kajti, če nihče nikogar ni 
videl, nikogar ne pozna, še svojega sose-
da ne, tudi policija težko razreši prime-
re," razmišlja Seškova. 

POLICIJA BELEŽI POVEČANO ŠTEVILO 
VLOMOV V STANOVANJSKE OBJEKTE 

Po odgovore smo se obrnili na Policij-
sko postajo Medvode in komandir Fe-
liks Strehar je potrdil, da na celotnem 
območju Policijske postaje Medvode 
v zadnjem obdobju beležijo povečano 
število vlomov v stanovanjske objekte, 
predvsem v stanovanjske hiše. "Policisti 
Policijske postaje Medvode v sodelova-
nju s policisti drugih policijskih postaj 
in kriminalisti Sektorja kriminalistične 
policije Policijske uprave Ljubljana in-
tenzivno preiskujemo navedena kazni-

va dejanja. Storilci vlamljajo v objekte 
predvsem v večernem času, med 16. in 
21. uro, na klasičen način z naviranjem 
oziroma uporabo vzvoda. Vsem obča-
nom občin Medvode in Vodice svetuje-
mo, da svoje domove dosledno zaklepa-
jo in zapirajo okna, da doma ne hranijo 
večjih količin denarja in vrednejših 
predmetov (elektronske naprave, na-
kit)," pravi Strehar in dodaja: "Namere 
vlomilcev se lahko preprečijo z montažo 
senzorskih luči, vgradnjo protivlomnih 
vrat in oken, s postavitijo nadzornih 
kamer in alarmnih sistemov. Občani 
naj bodo še naprej pozorni na sumljive 
osebe in vozila, ki se zadržujejo v okolici 
stanovanjskih hiš."
Policija prosi vse, da jih o svojih zazna-
vah obvestijo na interventno številko 
113 ali na anonimno številko policije 
080 1200. "Sporočajo naj čim več infor-
macij o osebah, tako o njihovem vide-
zu, oblačilih, obutvi kot tudi o vozilih, 
s katerimi se pripeljejo. Vsaka informa-
cija bo dobrodošla in vsako informacijo 
bodo policisti tudi preverili," je še za-
ključil Strehar.
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Krajevna organizacija Rdečega križa 
(KORK) Medvode ima nove prostore na 
Cesti ob Sori, v nekdanjem TIC Medvode. 
Slovesno so jih odprli na svetovni dan pra-
vičnosti, 20. februarja. V brezplačno upora-
bo jim jih je dala lastnica Občina Medvode.
Predsednica KORK Medvode Blanka 
Trampuš, ki je na začetku lanskega de-
cembra nasledila Dragana Djukića, je 
nove pridobitve zelo vesela: "V zelo krat-
kem času smo uredili prostor in vložili 
svoj čas, dobro voljo in tudi lastna sred-
stva. Vse smo naredili sami in na to smo 
zelo ponosni. Upam, da bodo zadovoljni 
tudi vsi, ki bodo potrkali na naša vra-
ta, torej uporabniki naših prostorov. So 
majhni, a za nas ogromnega pomena. 

Tukaj bomo skušali imeti čim več delav-
nic, izobraževanj. Imamo vaje bolničar-
jev, v kratkem bo predavanje o krvoda-
jalstvu in darovanju organov po smrti. 
Razvija se nov projekt o demenci. Vrata 
novih prostorov so odprta vsakomur, ki 
potrebuje pomoč, in sicer dvakrat teden-
sko, ob ponedeljkih dopoldne in sredah 
popoldne. Veseli smo, da se povečuje 
tudi število prostovoljcev in nas je že 
skoraj dvajset. Verjamem, da bodo prišli 

še novi." Še naprej bodo enkrat mesečno 
na dosedanji lokaciji, ki ni tako na očeh, 
delili prehranske pakete. Vsak mesec jih 
razdelijo med petdeset in šestdeset.
Na odprtju je bila tudi Nevenka Lekše, pred-
sednica Rdečega križa Slovenije, Območ-
nega združenja Ljubljana, pod katerega 
spada krajevna organizacija v Medvodah. 
"Zelo sem vesela današnjega dne, ker obči-
na s tem daje priznanje Rdečemu križu, da 
je potreben za lokalno prebivalstvo tukaj v 
Medvodah. Prostori so na odlični lokaciji 
in upam, da jih bodo ljudje dobro sprejeli. 
V njih bodo lahko člani, prostovoljci opra-
vljali svoja temeljna poslanstva. Predvsem 
si želim, da bi bila tudi medvoška krajevna 
organizacija številna, da bi ljudje spozna-
li, da je vredno biti član te organizacije, 
da negujemo vrednote in po njih tudi ži-
vimo. Ponosni smo, da smo rdečekrižarji. 
Želim si, da bi bilo članov na prihodnjem 
dogodku, kakršen že bo, še več in da bi lah-
ko skupaj postorili vse dobro za tiste, ki so 
odvisni od nas, ki so onemogli, socialno 
ranljivi. V novem mandatu smo si zada-
li našo organizacijo pomladiti in ta cilj v 
Medvodah že dobro uresničujejo," je dejala. 
Ker je Rdeči križ tudi del civilne zaščite, je 
omenila še pomembnost tega dela. 
Med tistimi, ki so se udeležili odprtja, je 
bila tudi Ivanka Šušteršič iz Župnijske 
karitas Preska. Tako kot Trampuševa je 
tudi ona poudarila pomen medsebojne-
ga sodelovanja predvsem pri večjih pro-
jektih. V občini delujejo štiri župnijske 
karitas. "Mislim, da je čas, da vsi skupaj 
delamo za dobro vseh," je na to temo de-
jala Trampuševa. Zbranim je spregovoril 
tudi medvoški župan Nejc Smole in KORK 
Medvode zaželel čim več prostovoljcev in 
čim manj uporabnikov.

Medvoški  
Rdeči križ v  
novih prostorih
Velik poudarek bodo dali 
tudi izobraževanju.

Nove prostore KORK Medvode sta odprla nova predsednica Blanka Trampuš in dosedanji 
dolgoletni predsednik Dragan Djukić.
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V marcu in aprilu sta svetovni dan voda (22. marec) in svetovni 
dan Zemlje (22. april) in v tem obdobju tradicionalno potekajo tudi 
akcije čiščenja po občini Medvode. Letošnja bo 7. aprila, v primeru 
slabega vremena pa 14. aprila. Pomladansko urejanje in vzdrževa-
nje čistega okolja že vrsto let spodbujata in usklajujeta Turistična 
zveza Medvode in Turistična zveza Slovenije.

Bliža se spomladanska  
čistilna akcija

MAJA BERTONCELJ

Velike umetnine malih umetnikov je bil projekt Vrtca Med-
vode. Otroci so v različnih slikarskih tehnikah ustvarjali re-
produkcije znanih umetniških del pod budnim mentorstvom 
vzgojiteljice vrtca Tine Marovt, profesorice likovne umetnosti. 
Ob zaključku projekta vse ustvarjene slike prodajo na spletni 
dražbi, s tem pa zbirajo sredstva v Sklad vrtca Medvode. Z 
zbranimi sredstvi otrokom omogočajo nove nadstandardne 
pripomočke in doživetja. Spletna dražba letošnjih del je pote-
kala od 8. do 22. februarja.

"Projekt Velike umetnine malih umetnikov je potekal drugo 
leto. Skorajda vsi otroci so lahko slikali, dela pa so bila na 
dražbi na naši spletni strani, kjer je ob vsaki sliki tudi kro-
nološki pregled fotografij nastajanja umetniških del. Dražili 
smo osemnajst slik, najvišja cena prodane slike je bila 130 
evrov. Dobili smo nekaj več kot devetsto evrov. Zelo smo ve-
seli, da lahko tudi na ta način prispevamo v Sklad vrtca. 
Dražba bo potekala tudi prihodnje leto," je povedala Romana 
Epih, ravnateljica Vrtca Medvode.

Največ za Barvno mesto
S spletno dražbo nekaj več kot devetsto 
evrov za Sklad vrtca

Za Barvno mesto je dražiteljica plačala 130 evrov, kar je največ od 
vseh slik. Nastala je po umetniku F. Hundertwasserju.

MAJA BERTONCELJ

Člani Turističnega društva Žlebe - Marjeta so se 2. marca 
zbrali na volilnem občnem zboru. Za predsednico so izvolili 
Vanjo Ločniškar, ki je tako nasledila dolgoletnega predsedni-
ka Lada Vidmarja. Podpredsednik je Boštjan Vidic.
Vidmar je predstavil bogat program, ki so ga realizirali v pre-
teklem letu. Z željo, da se programi ne krčijo tudi v prihodnje, 
je apeliral na vse člane, da aktivno sodelujejo pri pridobivanju 
sponzorjev, saj društvo, kljub denarju, ki ga dobi iz razpisov, 
brez sponzorjev ne bi moglo realizirati pestrega programa, kot 
so nočni pohod, delovna in čistilna akcija, koncerti v cerkvi sv. 
Marjete, pohod roparskih vitezov in razstave v galeriji pod kozol-
cem, ki pritegnejo veliko obiskovalcev, z menjavo razstav pa tudi 
sodelovanje Medvod in Zbilj, kamor se razstava seli. V društvu 
si želijo privabiti čim več mladih, zavedajo pa se, da jim je treba 
ponuditi skupni prostor za druženje. Kot pravijo, v Žlebeh ni niti 
igrišča za otroke niti igrišča za kakršnekoli športne aktivnosti. 
Dan po občnem zboru so v društvu organizirali vsakoletni noč-
ni zimski pohod ob polni luni. Letošnji je bil v snegu še posebej 
pravljičen. Pohodniki so se pod vodstvom Ivana Erjavca podali 
na pot proti Brezovici. Na Planini so se jim priključili poho-
dniki z drugega hriba in tako je kolona tridesetih udeležencev 
krenila po zasneženi poti proti vrhu. Pohodnike je varno vodil 
izkušeni planinski vodnik Domin Košir. Sledil je spust do go-
stilne Pri Jurju, nato pa ob polnoči pot nazaj mimo cerkve na 
Sv. Marjeti do stične točke pri kapelici.

Imajo novo predsednico
Dosedanjega predsednika TD Žlebe - 
Marjeta Lada Vidmarja je nasledila Vanja 
Ločniškar.

Dan po občnem zboru je sledil tradicionalni nočni zimski pohod ob 
polni luni. / Foto: Marko Vidmar
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Pustna tradicija v Medvodah se je nadaljevala tudi letos, naj-
bolj veselo pa je bilo na pustno soboto in nedeljo. Pustna so-
bota se je začela v zgodnjih dopoldanskih urah s pustno vo-

žnjo po občini Medvode v organizaciji Društva za ohranjanje 
vaških običajev. Voz je bil letos v znamenju Martina Krpana. 
Zvečer je bila v Športni dvorani Medvode tradicionalna pu-
stna zabava za odrasle, v nedeljo popoldne pa so na svoj ra-
čun prišli še otroci.

Pustne šeme letos niso odgnale zime

Martin Krpan iz Zbilj je na pustno soboto potoval po številnih krajih 
občine Medvode.

Nerodni čarodej in neposlušni zajec sta na otroški zabavi v Športni 
dvorani Medvode potrebovala pomoč maškar.

Jamajški bob iz MedvodEgipčani iz Pirnič

Piki Nogavički s Senice Sta rekli, da sta "kuri iz Žlebov"
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Skupnost Barka je v Slovenijo prišla pred 21 leti. Prvo hišo so 
odprli januarja 1997 v Zbiljah. Ob tej priložnosti so v sredo, 28. 
februarja, v Pirničah pripravili dobrodelni koncert, na kate-
rem so varovanci sami predstavili svoje življenje v skupnosti.
Začetnik Skupnosti Barka je Kanadčan Jean Vanier, ki je leta 
1964 v francoski vasici Trosly-Breuil v svojo hišo povabil dva 
odrasla moška z motnjo v duševnem razvoju. Skupaj so ku-
hali, jedli, pospravljali, delali na vrtu in kasneje v delavnicah, 
se sprehajali, počivali, molili, praznovali. Kmalu je spoznal, 
da jima sicer pomaga, a ob tem veliko več dobiva nazaj. Bar-
ka je začela rasti in sprejemali so vedno več ljudi z motnjo v 
duševnem razvoju, močno pa se je povečalo tudi število spre-
mljevalcev, ki so želeli z njimi živeti in delati. Danes je po 
vsem svetu približno 130 skupnosti.
Slovenska Skupnost Barka deluje v dveh hišah v Zbiljah, 
Sončni in Mavrični, ter delavnicah v bližini Jeprce. Leseno 
stavbo so pred šestimi leti dobili v dar iz Nemčije. V stano-
vanjskih hišah živi deset varovancev, še osem pa jih vsak dan 
vozijo v delavnice. Skupaj s spremljevalci opravljajo vsa hišna 
opravila, v delavnicah pa izdelujejo različne izdelke, se učijo 
slikanja in plesa ter spretnosti, ki pridejo prav v vsakdanjem 
življenju. Osnovna sredstva za delo jim zagotavlja država, z 
dobrodelnim koncertom za Barko pa vsako leto zberejo še 
nekaj sredstev za kakovostnejše življenje varovancev. »Smo 
koncesionarji, kar pomeni, da imamo denar za osnovno de-
lovanje. Ker pa želimo živeti kot skupnost, torej tega ne poč-
nemo le osem ur na dan, ampak se družimo tudi v ostalih 
delih dneva, leta, so novi prostovoljci in prijatelji vedno do-
brodošli pa tudi denar. Kar takole zberemo, je namenjeno ti-
stemu, kar ne sodi v golo osnovno delovanje,« pravi Mateja 
Tomšič de Zárate, odgovorna za delavnice v Barki.
Na letošnjem koncertu so nastopili glasbena skupina Hozentre-
garji, Severa Gjurin in kitarist Miha Kraker ter zasedba Kranjci. 
Koncert je bil poln energije in ob njegovem koncu se je v ritmu 
glasbe zibala cela dvorana pirniškega kulturnega doma.

Dobrodelni koncert za Barko
Z zbranimi sredstvi povečajo kakovost življenja varovancev.

Na dobrodelnem koncertu ob Barkinem 21. rojstnem dnevu je 
poslušalce v ritem glasbe zazibala tudi violina Tonija Anžlovarja  
iz zasedbe Kranjci.

Kot se za rojstni dan spodobi, so tudi barkači ob svojem razrezali 
torto.

Knjiga na dom je novost, ki so jo uvedli v 
Knjižnici Medvode. Kot pravijo, se zaveda-
jo, da so v okolici tudi ljudje, ki bi radi bra-
li, pa v knjižnico zaradi različnih razlogov 
(bolezen, starost, invalidnost …) ne morejo 
priti. "Občina Medvode nam je v souporabo 
prijazno ponudila električni avtomobil in 
zato začenjamo z novo storitvijo – izposojo 
knjig in drugega knjižničnega gradiva z do-
stavo na dom. Storitev je namenjena samo 
posameznikom, ki nimajo možnosti obiska 
knjižnice," pojasnjujejo. Storitev je za čla-
ne knjižnice brezplačna.

Knjiga tudi na dom
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MAJA BERTONCELJ

V Športni dvorani Medvode je 3. in 4. 
marca potekal tretji Eurofit Fest. Gre 
za konvencijo fitnesa in vodenih vadb, 
največjo v Sloveniji in tudi širše. Dva dni 
je na štirih prizoriščih vadilo okrog ti-
soč udeležencev. 
"Udeležba je letos še boljša, prav tako 
odziv tako iz Slovenije kot iz tujine. Pri-
sotne so same pozitivne vibracije vseh 
udeležencev in gostov, ki prihajajo iz ce-
lega sveta, pa tudi nas, organizatorjev. 
Poskušamo predstaviti vse, kar je aktual-
no v svetu fitnesa, vključno z novostmi. 
Namen dogodka je pripraviti ljudi, da se 
gibajo, da naredijo nekaj zase, še posebej 
tisti, ki imamo ta privilegij, da se lahko 
gibamo, in ga pogosto sploh ne znamo ce-
niti in izkoristiti. Sicer pa udeležba znova 
dokazuje, da smo Slovenci zelo športen, 
aktiven narod," je povedal Marko Ger-
šak, predsednik Bodifita. Med udeležen-
ci so opazili tudi Medvoščane. "Bila sem 
že lani in letos sem znova prišla. Želim 
delati v športu in se vidim kot voditeljica 
vadb. Tukaj so predstavljene tudi novosti. 
Najbolj so mi všeč funkcionalne vadbe. Je 
naporno, pomembno pa je tudi druženje, 
spoznavanje novih ljudi. Super je," je deja-
la Patricia Teraž iz Žlebov.

GIBANJE ZA DOBER NAMEN

Eurofit Fest je bil tudi letos dobrodelno 
obarvan. V okviru projekta Ustvarimo 
trenutek gibanja se organizatorji pove-
zujejo z lokalno skupnostjo. Finančna 
sredstva, zbrana v okviru dogodka, na-
menijo gibalno oviranim, da imajo ti 
lažji in lepši vsakdan. Letos bo pomoči 
deležen Dejan Bukovec, 23-letni fant iz 
Žlebov, ki je bil rojen z osemindvajse-
timi tedni. Njegova diagnoza je huda 
gibalna oviranost (cerebralna paraliza), 
zaradi katere potrebuje stalno pomoč, 
skrb, nego s strani staršev, zdravniške-
ga osebja, učiteljev, delovnih terapev-
tov in fizioterapevtov. "Zelo všeč nam 
je ideja mariborskega organizatorja, da 
želi nekaj pustiti v lokalnem okolju, kjer 
se odvija dogodek. V Javnem zavodu So-
točje zberemo kandidate tudi s pomočjo 

javnega poziva. Dobili smo šest kandi-
datov, pobude predali organizatorju, ki 
se je odločil za Dejana. V preteklih dveh 
letih so pomagali dvema mlajšima de-
klicama. Zelo smo zadovoljni z izbiro," 
je potek izbora pojasnila Ines Iskra iz 
Javnega zavoda Sotočje Medvode. Sku-
paj s staršema se je tudi Dejan udeležil 
dogodka in bil presrečen, da mu ljudje 

pomagajo. Ogledal si je, kako potekajo 
vadbe, in prisluhnil glasbi, ki je močno 
odmevala v dvorani. "Rad imam tako 
šport kot glasbo, slednjo še rajši. Jo tudi 
ustvarjam. Najraje prisluhnem slo-
venskim in hrvaškim izvajalcem. Rad 
gledam tudi šport in ga igram na play-
stationu, najraje tenis. Upam, da bomo 
lahko tudi s pomočjo vseh, ki pomagajo 

Največja konvencija fitnesa in vodenih vadb
Na konvenciji fitnesa in vodenih vadb v Medvodah okrog tisoč udeležencev. Trenutek 
gibanja so ustvarjali tudi za Dejana, da bodo njegovi vsakdanji izzivi vsaj malo lažji.

Dogodek si je v družbi mame in očeta, organizatorjev in podžupanje Medvod Darinke 
Verovšek ogledal tudi Dejan. / Foto: Maja Bertoncelj

Glavni namen dogodka je, da se ljudje gibajo, naredijo nekaj zase. Vsa štiri prizorišča so bila 
polna. / Foto: Peter Košenina
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v okviru tega projekta, kupili avto, da 
me bodo lažje prevažali okrog in da se 
bom v njem dobro počutil," je povedal 
Dejan, njegov oče Boris pa je dodal: "Od-
ločitev, da sodelujemo v takšni akciji, 
da se izpostavimo, je vedno težka. Dejan 
ima veliko stvari, ima veliko podporo 
drugih, po drugi strani pa je res, da sem 
tudi jaz vsako leto starejši, Dejan pa iz 
leta v leto težji in ga že zelo težko pose-
dam na sprednji avtomobilski sedež, za 
zadaj pa je prevelik. Naš avtomobil, ki 
je sicer tudi že v letih, je postal premaj-
hen. Začeli smo razmišljati o novem. 
Zelo veliko nam pomeni pomoč ljudi, da 
vidiš, da nisi sam, da želijo pomagati. 
Naša družina je zato iskreno hvaležna 
vsem." Kot je dejal, je seveda z Dejanom 
veliko dela, a na drugi strani tudi neiz-
merno zadovoljstvo, ko vidijo, kako za-
dovoljen je, kako jim je hvaležen za vse 
in ko spremljajo njegov napredek. Vse to 
je tisto, kar jih žene še naprej. 

AKCIJA ŠE POTEKA

Organizatorji želijo za Dejana, za njegovo 
družino zbrati čim več denarja. "Eurofit 
Fest in Bodifit nikakor ne moreta brez 
note dobrodelnosti, s katero želimo le-
tos pomagati Dejanu oziroma njegovim 
staršem z zbiranjem sredstev za vozilo, 
posebej prilagojeno za prevoz gibalno 
oviranih oseb. Upamo na najboljši re-
zultat. Akcija bo potekala do 9. marca, pa 
tudi po tem datumu so še možna nakazi-
la na transakcijski račun (SI56 0451 5000 
2471 195). Konec marca ali na začetku 
aprila mu bo donacija podeljena tukaj, v 
medvoški občini," je še dejal Geršak. 

MAJA BERTONCELJ  
FOTO: PRIMOŽ PIČULIN

Kot smo že pisali, sta med športniki 
na letošnjih olimpijskih igrah v Pjong-
čangu tekmovala tudi dva občana Med-
vod, sestra in brat Anamarija in Janez 
Lampič. Anamarija je z rezultati znova 
dokazala, da gre že sedaj za izvrsto tek-
movalko. V sprintu v klasični tehniki, 
ki je bil njen krstni olimpijski nastop, 
je tekla v polfinalu in osvojila visoko 
sedmo mesto. Med deseterico je bila 
še dvakrat, in sicer na šestem mestu z 
Alenko Čebašek v ekipnem sprintu in 
na osmem z žensko štafeto. 

Lampičeva se je znova izkazala

Anamarija Lampič je bila ena izmed tistih, 
ki so se v naši olimpijski odpravi najbolj 
izkazali. Čestitk je bila deležna tudi ob 
prihodu v domovino.

MAJA BERTONCELJ

V sredo, 21. marca, bo z začetkom ob 19. 
uri v Športni dvorani Medvode 18. Večer 
športa, na katerem bodo najuspešnejšim 
športnicam in športnikom iz občine pode-
lili priznanja in nagrade Občine Medvode 
za športne dosežke v letu 2017, in sicer 
devetnajst malih športnih plaket, dvanajst 
velikih športnih plaket in eno športno pri-
znanje. Tudi tokrat bo pester spremljevalni 
program z akrobatko Ano Lekše, atraktivno 
navijaško pon pon skupino, najštevilnejšo 
Wild West formacijo, trenutno "najmočnej-
šim" človekom na svetu, olimpijci iz Pjong-
čanga in drugimi.

Večer športa

VILMA STANOVNIK  
FOTO: ANDREJ TARFILA

Drugi februarski konec tedna je na Sta-
rem vrhu potekalo mednarodno tek-
movanje mladih alpskih smučarjev, 
43. Pokal Loka. Na njem je zelo uspešno 
nastopila tudi najmlajša reprezentan-
ca slovenskih smučarskih upov, saj je 
med vsemi ekipami osvojila prvo me-
sto. Zmagi za Slovenijo sta v močni 
konkurenci osvojila Jera Komplan, ki je 
zmagala v veleslalomu med starejšimi 
deklicami, veleslalomsko zmago pa si 

je zaslužil tudi Martin Križaj, sicer član 
Smučarskega kluba Alpetour. 
Veliko točk je k skupni zmagi prispevala 
tudi Nika Murovec iz Medvod, sicer čla-
nica Smučarskega kluba Domžale, ki je 
bila na sobotnem veleslalomu uvrščena 
na drugo mesto in je zasluženo prejela 
srebrno medaljo, na nedeljskem slalo-
mu pa je osvojila sedmo mesto in v kon-
kurenci več kot dvesto dvajsetih mladih 
smučarjev in smučark iz devetindvaj-
setih držav še enkrat dokazala, da sodi 
med najboljše mlade alpske smučarke 
na svetu.

Nika na stopničkah Pokala Loka
Mladi slovenski smučarji so na letošnjem Pokalu Loka 
osvojili ekipno zmago, k njej pa je pripomogla tudi Nika 
Murovec iz Medvod.

Nika Murovec je na Pokalu Loka odlično nastopila tako v veleslalomu kot slalomu. 
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PETER KOŠENINA

Prvi pravi mraz po dolgem času in zado-
stna količina snega sta bila razlog, da je 
na Sorškovem selu med Zgornjo Senico 
in Gorenjo vasjo - Retečami po dveh de-
setletjih spet zaživela skakalnica. Člani 
športnega društva Senica so v nedeljo na 
njej priredili neuradno tekmo, na kateri 
je nastopilo triindvajset skakalcev, tudi 
ena ženska, in sicer Mateja Jenko Medar.
Pobudnik obuditve skakalnice Dejan Dej-
ko Križaj se skokov na njej spominja iz 
otroštva. "Nazadnje smo tukaj skakali 
pred dvajsetimi leti, a takrat zaletišče ni 
bilo tako dolgo. Iz otroštva se spomnim, 
da je pred štiridesetimi leti tu stalo leseno 
zaletišče, sama skakalnica pa je vsaj še 
dvajset let starejša," je dejal. Na "seniški 
velikanki" so skakali že kmalu po drugi 
svetovni vojni, zasnoval pa naj bi jo Lovro 
Korenčan, učitelj iz Reteč. Iz dve desetletji 
dolgega spanja so jo zbudili pred dvema 
tednoma, ko so očistili gozdno pobočje, 
na katerem leži, ker se je z leti povsem 
zaraslo. Za zaletišče so uporabili zidar-
ski oder in deske, jih prekrili s snegom, 
označili daljave na doskočišču ter začeli 
skakati. "Na vsako skakalnico moraš iti s 
spoštovanjem, četudi je majhna. Biti mo-
raš zbran, da se pravi čas odrineš in pa-
ziš, da te v zraku ne zasuče. Pri pristanku 
moraš spet paziti, da ne sedeš na smuči, 
ampak varno pristaneš in se odpelješ v 
iztek," je Križaj opisal pasti, ki prežijo na 
skakalca. Za pravi občutek mora skakalec 
skočiti večkrat, čeprav je skakalnica na 
Senici le 18-metrska. Tekmo si je ogledal 

tudi nekdanji član skakalne reprezentan-
ce Mitja Mežnar in dejal, da se majhnih 
skakalnic boji morda bolj kot planiške ve-
likanke, pa je na njej že skočil 196 metrov 
daleč. Skakanje na "seniški velikanki" to-
rej le ni tako nedolžno.
Nedeljska tekma je imela zabaven pod-
ton, saj je ni nihče vzel preveč zares. Pod 
skakalnico se je zbralo veliko število lju-

di, ki so se ob skokih dobro zabavali. Tek-
mo so izpeljali v treh serijah, od katerih 
sta v skupni seštevek štela dva skoka. 
Skok je bil veljaven, če je skakalcu uspelo 
pristati. Nekaterim ni, a se nobeden ni 
poškodoval. S trinajst metrov in pol dol-
gim skokom je bil najboljši Jan Dolenec s 
Senice, drugi je bil Tilen Jurčič iz Dola in 
tretji Marko Ogrinc s Senice.

Po dvajsetih letih spet skakali
Najdaljši skok na tekmi je bil dolg trinajst metrov in pol.

Skupinska fotografija skakalcev, ki so zbrali dovolj poguma in skočili na "seniški velikanki".

MAJA BERTONCELJ

Letošnja zima je prinesla veliko možno-
sti za zimske športe v neposredni bliži-
ni domov. Razveselili so se je tudi v KS 
Trnovec.
"V odboru za šport v naši krajevni sku-
pnosti smo zimo z obilo snega želeli iz-
koristiti tudi za to, da otrokom v času 
šolskih počitnic ni treba iti daleč od do-
mačega praga, da lahko uživajo na sne-

gu. Na 'Legastjevem hribu' so se pred več 
kot desetletjem sankale in smučale ge-
neracije otrok in njihovih staršev. Odlo-
čili smo se, da navado spet obudimo. Po-
vezali smo se z Javnim zavodom Sotočje, 
teptalec iz Nordijskega centra Bonovec je 
poteptal strmino hriba, čez cesto pa so 
uredili progo za tek na smučeh. Že sko-
raj pozabljeno vlečnico smo si izposodili 
pri krajanu in malo smučišče zaživelo," 
je pojasnila Mojca Murnik iz KS Trnovec. 

»Legastjev hrib« znova zaživel

Tekmo si je ogledal tudi nekdanji član slovenske skakalne 
reprezentance Mitja Mežnar.
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Bliža se 15. marec, ki označuje konec predpisanega obdobja, 
v katerem je v prometu obvezna uporaba zimske opreme. 
Izjema so tisti, ki vozijo z zimsko-letnimi gumami, teh je v 
Sloveniji po podatkih kar petina. Preostali vozniki se bomo v 
prihodnjih tednih postavljali v vrsto za menjavo pnevmatik 
pri vulkanizerjih. Vendar pa ne kaže prav hiteti.
Zakon o varnosti cestnega prometa določa, da je zimska opre-
ma obvezna od 15. novembra do 15. marca ali dlje v prime-
ru zimskih razmer. Zimske razmere so na cesti ali njenem 

delu takrat, ko se ob sneženju sneg oprijema vozišča ali ko je 
vozišče zasneženo, zaledenelo (ledene plošče) ali poledenelo 
(poledica).
Letos je zato pametno zadevo odložiti, sneg nas še kar prese-
neča in po napovedih bo mešano vse do konca marca. Vse-
kakor pa z menjavo počakajte, če nameravate v Avstrijo ali 

Italijo, kajti tam je zimska oprema obvezna vse do 15. aprila!
Na koncu je treba poudariti, da pnevmatik ne menjamo 
samo zaradi zakona, temveč predvsem zaradi lastne varno-
sti in varnosti drugih udeležencev v prometu. Pnevmatike so 
namreč edini stik avtomobila s podlago, zato sta od kvalitete 
gum odvisna oprijem in zaviralna pot vozila. Prav ta dva de-
javnika velikokrat odločata, ali bo prišlo do nezgode ali ne. 

Veste, kdaj menjati zimske in letne gume?

Izžrebani nagrajenci nagradne križanke, ki je bila objavljena 
v Sotočju februarja  2018 z geslom Pustovanje v Medvodah, 
ki prejmejo knjigo Hči varuha spominov, so: Alojzij Marcen 
iz Medvod, Štefka Tršan iz Smlednika in Nevenka Verbič iz 
Medvod.  Nagrajenkam  iskreno čestitamo. 

Letos je z menjavo pnevmatik smiselno počakati. 
Vsekakor pa počakajte, če nameravate v Avstrijo 
ali Italijo, kajti tam je zimska oprema obvezna vse 
do 15. aprila.

AVTO LUŠINA d.o.o.
Gosteče 8, 4220 Škofja Loka, T: 04 50 22 000

www.avto-lusina.si, e-pošta: prodaja@avto-lusina.si
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Vestni vozniki navadno menjajo gume na od pet do šest let, 
prometne kontrole pa velikokrat naletijo tudi na deset in več 
let stare pnevmatike na avtomobilih. 

KATERI SO RAZLOGI ZA ZAMENJAVO?

1.)   Obrabljenost pnevmatike
Pametno je, da redno preverjate stanje obrabe svojih pnev-
matik. Preprost način, ki vam pokaže, ali so vaše pnevmatike 
preveč obrabljene, je indikator obrabe profila, ki se nahaja v 
vsakem izmed glavnih kanalov tekalne plasti. Indikatorji so 
majhna dvignjena območja na dnu kanalov tekalne plasti.
Če je površina tekalne plasti obrabljena do točke, kjer se gumena 
zmes tekalne plasti stika z indikatorjem obrabe, se profil bliža 
zakonsko dovoljeni meji obrabe 1,6 mm. 
Četudi je višina profila višja od 1,6 mm, prilagodite hitrost 
in način vožnje zunanjim razmeram, še posebej na mokrih 
cestah.
2. Znaki staranja
Pnevmatike nimajo predvidljivega življenjskega roka. Pnev-
matike se starajo, tudi ko niso v uporabi ali so v uporabi 

So moje gume  
še dobre?
To je najpogostejše vprašanje ob sezonski 
menjavi.

1

KATERI NISSAN  
CROSSOVER BO VAŠ IZ TE 

IZJEMNE PONUDBE?

ODKRIJTE CELOTNO PONUDBO PRI VAŠEM PRODAJALCU NISSAN ALI NA NISSAN.SI 
Ime prodajalca- naslov prodajalca in mesto- Tel: 0123 456 7890, www.imeprodajalca.si, Delovni čas xx-yy od ponedeljka do petka, xx-yy sobota in xx-yy nedelja

Kombinirana poraba goriva: 7,3–3,8 l/100 km. Emisije CO2: 162–99 g/km. Emisijska stopnja: Euro 6b. Emisije NOx: 0,0093–0,0517 g/km. Emisije trdnih delcev: 0,0001–0,00185 g/km. Št. delcev (x1011): 0,12–39,55. Ogljikov dioksid (CO2) je 
najpomembnejši toplogredni plin, ki povzroča globalno segrevanje. Emisije onesnaževal zunanjega zraka iz prometa pomembno prispevajo k poslabšanju kakovosti zunanjega zraka. Prispevajo zlasti k čezmerno povišanim 
koncentracijam prizemnega ozona delcev PM10 in PM2,5 ter dušikovih oksidov.
*Brezplačno 7-letno jamstvo velja ob nakupu novega osebnega vozila Nissan Juke, Nissan Qashqai in  Nissan X-trail z Nissan Financiranjem. 7 let jamstva obsega 3 leta tovarniške garancije ter podaljšano jamstvo za 4., 5. leto  
po programu “As new”, 6. in 7. leto pa po programu Basic. oz. za 160.000 km, karkoli se zgodi prej. ** Velja za omejeno ponudbo zimskih gum različnih blagovnih znamk ob nakupu vozila novega Nissan Juke, Nissan Qashqai in 
Nissan X-trail za fizične osebe z Nissan Financiranjem. ***Za vsa naročila do 31. 3. 2018 so kupci vozila Nissan Nissan Juke, Nissan Qashqai in Nissan X-trail, ki svoje vozilo financirajo preko Nissan Financiranja, upravičeni do 
brezobrestnega financiranja  za obdobje 12 mesecev v primeru akcije Lizing 50/50. Akcija upošteva 50% polog ter odkupni obrok v višini 50% po enem letu brezobrestnega financiranja. Ponudba velja do konca meseca marca.
Pooblaščeni uvoznik: Renault Nissan Slovenija, d. o. o., Dunajska 22, 1001 Ljubljana. Slika je simbolna. 

NISSAN JUKE
· Inteligentni Around View Monitor
· Safety shield
· Navigacija

NISSAN X-TRAIL
· Inteligentni pogon 4x4
· Inteligentno zaviranje v sili
·  Inteligentni sistem za pomoč pri parkiranju

NISSAN QASHQAI
· Opozorilo prečnega prometa zadaj
· Inteligentno zaviranje v sili
· Inteligentni Around View Monitor

7 LET JAMSTVA* / 4 ZIMSKE GUME** / POL PLAČILA TAKOJ, POL ČEZ 1 LETO, BREZ OBRESTI*** / LETNA VINJETA

Avtohiša Malgaj - Tržaška 108, 1000 Ljubljana - tel.: 01 2000 627 - www.nissan.avtohisamalgaj.si
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Kombinirana poraba goriva: 7,3–3,8 l/100 km. Emisije CO2: 162–99 g/km. Emisijska stopnja: Euro 6b. Emisije NOx: 0,0093–0,0517 g/km. Emisije trdnih delcev: 0,0001–0,00185 g/km. Št. delcev (x1011): 0,12–39,55. Ogljikov dioksid (CO2) je 
najpomembnejši toplogredni plin, ki povzroča globalno segrevanje. Emisije onesnaževal zunanjega zraka iz prometa pomembno prispevajo k poslabšanju kakovosti zunanjega zraka. Prispevajo zlasti k čezmerno povišanim 
koncentracijam prizemnega ozona delcev PM10 in PM2,5 ter dušikovih oksidov.
*Brezplačno 7-letno jamstvo velja ob nakupu novega osebnega vozila Nissan Juke, Nissan Qashqai in  Nissan X-trail z Nissan Financiranjem. 7 let jamstva obsega 3 leta tovarniške garancije ter podaljšano jamstvo za 4., 5. leto  
po programu “As new”, 6. in 7. leto pa po programu Basic. oz. za 160.000 km, karkoli se zgodi prej. ** Velja za omejeno ponudbo zimskih gum različnih blagovnih znamk ob nakupu vozila novega Nissan Juke, Nissan Qashqai in 
Nissan X-trail za fizične osebe z Nissan Financiranjem. ***Za vsa naročila do 31. 3. 2018 so kupci vozila Nissan Nissan Juke, Nissan Qashqai in Nissan X-trail, ki svoje vozilo financirajo preko Nissan Financiranja, upravičeni do 
brezobrestnega financiranja  za obdobje 12 mesecev v primeru akcije Lizing 50/50. Akcija upošteva 50% polog ter odkupni obrok v višini 50% po enem letu brezobrestnega financiranja. Ponudba velja do konca meseca marca.
Pooblaščeni uvoznik: Renault Nissan Slovenija, d. o. o., Dunajska 22, 1001 Ljubljana. Slika je simbolna. 

NISSAN JUKE
· Inteligentni Around View Monitor
· Safety shield
· Navigacija

NISSAN X-TRAIL
· Inteligentni pogon 4x4
· Inteligentno zaviranje v sili
·  Inteligentni sistem za pomoč pri parkiranju

NISSAN QASHQAI
· Opozorilo prečnega prometa zadaj
· Inteligentno zaviranje v sili
· Inteligentni Around View Monitor

7 LET JAMSTVA* / 4 ZIMSKE GUME** / POL PLAČILA TAKOJ, POL ČEZ 1 LETO, BREZ OBRESTI*** / LETNA VINJETA



AV
TO

 J
A

M
N

IK
 d

.o
.o

.

Priprava vozil za zimo
Diagnostika vseh tipov 
osebnih vozil

Spodnja Senica 19 c,
1215 Medvode

le občasno. Veliko je faktorjev, ki vplivajo na življenjski rok 
pnevmatike. Ti so: temperatura, vzdrževanje, način hra-
njenja in uporabe, obremenitev, hitrost, zračni tlak in na-
čin vožnje. Vozniki moramo biti pozorni na zunanji videz 
pnevmatik, ki je posledica znakov staranja ali obrabe. To so 
tudi razne razpoke in druge deformacije. Ko so pnevmatike 
v uporabi pet in več let, je dobro, da jih temeljito pregleda 
strokovnjak. Tudi če se zdi, da so še povsem v redu in še 
niso obrabljene do indikatorja obrabe profila, strokovnjaki 
priporočajo, da pnevmatike zamenjate, ko preteče deset let 
od datuma njihove izdelave.  
Datum izdelave najdete v obliki DOT-kode na zunanji strani 
pnevmatike (npr.: DOT 2515 – pnevmatika je bila izdelana v 
25. tednu leta 2015.) Nekateri vozniki ne želijo kupiti pnev-
matik, ki so bile proizvedene leto ali dve nazaj. Kot razlog 
navajajo, da so takšne pnevmatike prestare za uporabo. 
Toda dejstvo je, da ni znanih znanstvenih oziroma tehnič-
nih podatkov, na podlagi katerih bi ugotavljali oziroma do-
ločali specifično maksimalno starostno mejo za nove nera-
bljene pnevmatike za potniška in lahka tovorna vozila. Pri 
tem pa je seveda pomemben pogoj, da je bila pnevmatika v 
času skladiščenja v primernih pogojih. 

3. Poškodbe
Čeprav so sodobne pnevmatike zelo čvrste in odporne, vedno 
lahko pride do poškodb. Pnevmatiko lahko resno poškoduje-
te, če zadanete v trd predmet na cesti, kot so robnik, jama 
ali oster predmet. Tudi če navzven ne kaže zunanjih znakov 
okvar, so te lahko skrite. Vsako predrtje, ureznino ali defor-
macijo naj temeljito pregleda in oceni strokovnjak.  

3. Neobičajna obraba
Neobičajna in neenakomerna obraba pnevmatik (v sre-
dinskem delu, na ramenih) navadno kaže na mehanski 
problem, na primer nepravilno naravnana kolesa. Težava 
pa je lahko tudi v uravnoteženosti, vzmetenju, menjalni-
ku ali nepravilnem zračnem tlaku pnevmatik. Če opazite 
neobičajno obrabo, obiščite svojega strokovnjaka za pnev-
matike.

5. Neprimernost pnevmatike za vaše vozilo
Pnevmatike različnih velikosti, zgradb in stopenj obrabe 
lahko vplivajo na stabilnost in vodljivost vozila. Za najboljšo 
vsestransko učinkovitost je treba uporabiti enak tip pnevma-
tike na vseh štirih kolesih Nikoli ne uporabljajte radialnih 
in diagonalnih pnevmatik na istem vozilu. Če se temu ne 
morete izogniti, nikoli ne uporabljajte radialnih in diago-
nalnih pnevmatik na isti osi. Če boste na vozilo nameščali 
dve radialni in dve diagonalni pnevmatiki, namestite ra-
dialne na zadnjo os, diagonalne pa na prednjo.
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BLUETOOTH 
TEMPOMAT 
ZASLON NA DOTIK 

S 5 LETI JAMSTVA ZA

12.990 €*

SPA[ R ]KIRAJ GA DOMOV!

AVTOHIŠA KAVČIČ d.o.o., Milje 45, 4212 Visoko, tel. 04 275 9300

Poraba v kombiniranem načinu vožnje: od 3,5 do 5,2 l/100 km. Izpuh CO2: od 90 do 121 g/km. Emisijska stopnja: EURO 6. Vrednost specifične emisije dušikovih oksidov NOx: od 0,0169 do 0,0550 g/km. Emisije trdnih delcev: od 0,00002 do 0,00171 
g/km. Število delcev: od 0,01 do 20,14. Ogljikov dioksid (CO2) je najpomembnejši toplogredni plin, ki povzroča globalno segrevanje. Emisije onesnaževal zunanjega zraka iz prometa pomembno prispevajo k poslabšanju kakovosti zunanjega zraka. 
Prispevajo zlasti k čezmerno povišanim koncentracijam prizemnega ozona, delcev PM10 in PM2,5 ter dušikovih oksidov.
* Primer informativnega izračuna finančnega leasinga Peugeot Financiranje za vozilo Peugeot 2008 Active (1,2 PureTech 82) - mesečno odplačevanje; maloprodajna cena z DDV in vključenim bonusom (v ceni je obračunanih 1.000 EUR popusta v 
primeru financiranja Peugeot – pod pogojem vsaj 24 mesečne dobe financiranja) je 12.990 EUR; mesečni obrok je 139 EUR pri pologu v višini 3.990 EUR in ročnosti 84 mesecev; višina pologa je pri akciji omejena od 10% do 50%, doba financiranja je 
vezana na ročnost od 36 mesecev do 84 mesecev; DDV je obračunan v obrokih; EOM na dan 18.1.2018 znaša 8,1% in se spremeni, če se spremenijo elementi izračuna; izračun temelji na osnovi indeksa obresti - 3 mesečni EURIBOR s skupno letno 
obrestno mero 6,6%; financirana vrednost 9.000 EUR; skupni znesek za plačilo 15.341 EUR; stranka v primeru Peugeot Financiranja prejme tudi jamstvo za dobo 5 let (vključuje dvoletno pogodbeno garancijo) oziroma 100.000 km in avtomobilsko 
kasko zavarovanje za 1 EUR za prvo leto; Peugeot Financiranje si pridržuje pravico do izbire zavarovalnice. Za podrobnosti o ponudbi se obrnite na vašega prodajalca vozil Peugeot. Ponudba velja do 30.4.2018.

peugeot.si
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CVETO ZAPLOTNIK, FOTO: GORAZD KAVČIČ

Zadružna zveza Slovenije je februarja pripravila v Zgor-
njih Pirničah regijsko srečanje zadružnikov iz gorenjske, 
ljubljanske in kamniško-zasavske regije. Predstavniki za-
družne zveze in kmetijskega ministrstva so jim predstavili 
usmeritve kmetijske politike po letu 2020 in aktualno doga-
janje, zlasti načrtovane javne razpise in zakonske novosti. 
Zadružniki so bili v razpravi kritični do predloga zakona o 
kmetijstvu, ki zadruge enači z velikimi trgovskimi sistemi 
in od njih zahteva, da s kmeti sklenejo pogodbe o obveznem 
odkupu kmetijskih pridelkov, četudi nimajo zagotovljene 
prodaje teh pridelkov. Opozorili so na negotovo prihodnost 
malih kmetij in na velika nihanja pri odkupni ceni mleka, 
želijo pa si tudi, da bi javni zavodi v pripravo obrokov vklju-
čevali večji delež lokalne hrane. V zadružni zvezi bodo letos 
vse napore vložili v to, da bo zakon o kmetijstvu upošteval 

zadruge "kot skupine kmetov, ki se povezujejo, da okrepijo 
svoj položaj proti močnejši stranki v poslovni verigi". Na-
daljevali bodo aktivnosti za uveljavitev kolektivne znamke 
zadružne zveze in organizirali letni posvet zadružnikov, na 
katerem bo glavna tema prihodnost kmetijstva in zadružni-
štva po letu 2020.

Regijsko srečanje  
zadružnikov

Na regijskem posvetu zadružnikov v gostilni Mihovec 

MAJA BERTONCELJ, FOTO: PETER KOŠENINA

Kmetijska zadruga Medvode je lani praznovala sedemdeset let, s 
pomembnimi dogodki nadaljujejo tudi letos. V soboto, 3. marca, 
so uradno odprli vrata Železnine v Medvodah, ki je povsem pre-
novljena tako na zunaj kot na znotraj, poleg tega je tudi večja.
"Danes je za nas slovesen dan. Prodajalna Železnina je naša peta 
prodajalna. Naša zadruga ima že dolgo tradicijo. Vrednote, kot 
so solidarnost, vzajemnost, prijaznost in ustrežljivost, želimo 
negovati tudi naprej. Kmetijska zadruga Medvode ni veliko pod-
jetje, je pa v lokalno okolje zelo močno vpeto. Prejšnji lastnik je 
Železnino zaprl in Medvode so bile praktično dve leti brez grad-
beno-tehnične prodajalne. Kmetijska zadruga Medvode je že 
pred zaprtjem te prodajalne želela skleniti posel in kupiti objekt, 
vendar so stvari trajale, dogovori so bili dolgi in lani maja nam 
je končno uspelo podpisati pogodbo, junija začeti obnovo, na za-
četku novembra pa smo že začeli polniti police prodajalne. Dne 
27. novembra smo jo odprli, uradno pa jo odpiramo danes. Pro-
dajnega prostora je trikrat več, kot ga je bilo prej, kar pomeni 360 
kvadratnih metrov," je povedal Milan Sobočan, direktor Kmetij-
ske zadruge Medvode. Kot je poudaril, je to njihova največja in-
vesticija v novejši zgodovini, od leta 1991 naprej, njena vrednost 
pa je 900 tisoč evrov, manj, kot so predvidevali.
Predsednik Zadruge Janez Šušteršič je dejal, da je prenovljena 
Železnina pomembna investicija tako za Zadrugo kot za celoten 
kraj in okolico: "Ko je Mercator zaprl Železnino, se je šele poka-
zal manko. Sledili smo potrebam ljudi. Zadruga je v veliki meri 
vpeta v lokalno okolje. Potrebe ljudi so in upam, da jih bomo 
s ponudbo zadovoljili v največji meri. Zadružništvo ne temelji 
na kapitalskem dobičku, temveč da za ljudi delamo pod naju-
godnejšimi pogoji." Njihov korak se v tej točki še ne bo ustavil. 

"Imamo še velike načrte za naprej. Zadnje obdobje je bilo inve-
sticijsko zelo močno. Bomo videli, kaj bo pokazal čas. V mislih 
imamo še gradnjo pokrite tržnice. Življenjsko je imeti načrte. 
Naši so veliki, koliko so uresničljivi, pa bomo videli. Si pa bomo 
prizadevali, da bodo," je še pojasnil Šušteršič.
Prodajalna je kupcem vrata odprla konec novembra. "Mislim, da 
so ljudje dobro sprejeli novo pridobitev v Medvodah in da so zelo 
pogrešali, ko je bila zaprta. S pomladjo seveda pričakujemo še 
boljši obisk," je dejal poslovodja Borut Pangerc, ki je skupaj s Šu-
šteršičem odprl prodajalno. Zbranim je spregovoril še medvoški 
župan Nejc Smole, novo pridobitev je blagoslovil župnik Župnije 
Preska Jure Koželj, v programu pa so nastopili Godba Medvode in 
Zvone Nagode v vlogi Jakoba Aljaža. Sledila je pogostitev z dobro-
tami, ki so jih pripravile članice Društva kmetic ter žena in deklet 
na podeželju Medvod.

Največja investicija v novejši zgodovini zadruge
Svoja vrata je še uradno odprla Železnina v Medvodah. 

Železnino v Medvodah sta uradno odprla Janez Šušteršič, predsednik 
Kmetijske zadruge Medvode, in poslovodja Borut Pangerc.
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ktv
kabelska televizija medvode
cesta komandanta staneta 12, 1215 medvode 
telefon: 01 36 19 580,  telefax: 01 36 19 584
e-pošta: info@tv-m.si, http://www.tv-m.si

2let

22 let 

22 let 

22 let 

22 let 

informativnega programa

nepristranskih informacij

poti od analogne do digitalne slike

televizijske produkcije za majhne
            oglaševalce in velika podjetja

2
Vse dni v letu. Vedno za vas

Poleg pestre izbire televizijskih in radijskih programov 
imajo narocniki KTV Medvode možnost priklopa na 
hiter kabelski internet ,  s posebej ugodno ceno pri
naroè i lu  “ t ro jèka” .  Skrb imo za pest ro  programsko 
ponudbo, ki je tako v analogni kot tudi v digitalni obliki. 
P renašamo vse  na jnove jše  p rograme,  vk l j ucno  z  
e k s k l u z i v n i m i  p r o g r a m i ,  k i  j i h  l a h k o  s p r e j e m a t e  
s a m o  p r e k o  k a b e l s k i h  s i s t e m o v .
Za naroèilo kabelske TV poklièitev EVJ na: 03 56 57 150
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MAJA BERTONCELJ, FOTO: TINA DOKL

"Kaj ko bi se letos barvanja pirhov lotili 
nekoliko drugače?" sprašuje Marješka 
Pehta in dodaja: "Velike noči si brez pir-
hov ne moremo predstavljati. Velikonoč-
no jajce simbolizira vstajenje, vnovično 
stvarjenje, upanje, tudi kapljo Kristusove 
krvi. Za pirh se v Sloveniji uporabljajo 
številni izrazi, med njimi tudi velikonoč-
no jajce, pisanica in pisanka."
Njeni namigi za naravne barve ali kot 
pravi: "Letos bomo zelo ekološki."

 
KATERA ŽIVILA IZBRATI ZA DOLOČENO 
BARVO?

Modra barva: Za modro barvo pirhov iz-
berite borovnice in sok temnega grozdja.
Rjava ali bež barva: Če želite pirhe rja-
ve oziroma bež barve, v vodo namočite 
dobro poznano barvilo – olupke čebule, 
instant ali turško kavo ali pa črni čaj.
Oranžna barva: Za pirhe oranžne barve 
vodo obarvajte z nekaj žličkami rdeče 
paprike ali s korenjem.
Zlata barva: V zlato barvo vam bo pirhe 
obarvalo nekaj žličk kurkume.
Zelena barva: v vodi kuhamo špinačo, 
zeleni čaj, regrat in koprivo. Nato s pa-
ličnim mešalnikom vse skupaj zmeša-
mo, precedimo skozi gazo in v tej teko-
čini namočimo jajca.
Zeleno rumena barva: V prečudovito 
zeleno rumeno barvo vam bodo pirhe 
obarvali kuhani olupki rumeno obarva-
nega jabolka.
Svetlo vijolična barva: Uporabite majh-
no količino soka temnega grozdja ali 
sok črnega ribeza.
Rožnata barva: rožnate pirhe boste dobili, 
če boste za barvilo uporabili rdečo peso, 
brusnice, brusnični sok ali šipkov čaj.

Rdeča barva: Če želite rdeče pirhe, lahko 
jajca namakate v zavretku iz lupin rde-
če čebule, v soku granatnega jabolka ali 
pa uporabite maline.

ŠE NEKAJ KORISTNIH NAMIGOV 

"Če želite svojim pirhom dati vzorčast vi-
dez, jih lahko malce 'potapkate' z gobico, 
medtem ko so še mokra. Jajca, pobarva-
na z naravnimi barvami, imajo običaj-
no malce pust videz in niso svetleča. Ko 
se posušijo, jih lahko podrgnete z nekaj 
kapljicami olja, da jim podarite sijaj. Ne-
kateri jajc ne namakajo v obarvani vodi, 
temveč jih dajo kar kuhati v vodi z izbra-
nim živilom. Tako se jajca obarvajo že 
med kuhanjem," pravi Marješka Pehta.
Njeni vsakoletni pirhi so obvezno kuhani 
v listih čebule. "Liste si shranjujem že dosti 
prej, najbolj lepo rjavordečo barvo dajo listi 
rdeče čebule. Naredim jih nekaj z raznimi 
zelenimi listi in prvimi spomladanskimi 
rožicami, ki jih povežem z vrvico v staro 
najlon nogavico. Čebulne liste namočim v 
vročo vodo in pustim, da spustijo barvo in 
da se voda malo ohladi, nato položim pri-
pravljena jajčka v nogavici v čebulno vodo. 
Zraven dodam še nekaj jajčk, da lahko 
prilepim kakšno lepo slikico. Že dve leti pa 
sedaj kuham jajčka tudi v dobrem črnem 
vinu, najbolje v teranu, jajčka postane-
jo kristalno modre barve. Poleg tega sem 
lansko leto kuhala jajčka tudi v kurkumi 
in so bila res lepe rumene barve," še pove.

PO NASVET K MARJEŠKI PEHTI

Pirhi

O našem turizmu poslušamo in beremo 
mnogo lepih besed, predvsem od ljudi, 
ki se z njim ukvarjajo, a kaj dosti več od 
naravnih danosti nimamo. In tisti, ki so 
pričakovali, da bo s prihodom kapitaliz-
ma turizem vzcvetel, so se krepko zmoti-

li, saj je lepa narava za sodobnega turi-
sta in dopustnika mnogo premalo. Gosta 
je treba privabiti, zadržati in zabavati, 
da ostane, in ne da se le zapelje skozi 
deželo. Sodoben gost je izbirčen, ni mu 
dovolj, da le sliši o naši kulinariki. Le kje 
v naši občini bi lahko gostili in preno-
čevali za en avtobus gostov naenkrat? 
Hotelirjem bi bilo treba pomagati, pa ne 
bodo zime izgubljene. Krvavec je pred 
nosom, nedaleč pa je tudi to na fotogra-
fiji. In kaj je to in kje? Odgovore pošlji-
te do konca marca na naslov Gorenjski 
glas, Bleiweisova 4, 4000 Kranj, s pripi-
som "za Sotočje". En pravilen odgovor 
bomo izžrebali in pošiljatelja nagradili. 

V februarski številki sem vas spraševal 
po zgornji fotografiji. Pravilen odgovor 
je pogled na domačijo Mamovec in Med-
vode izpod Jakoba. Žreb je določil, da 
nagrado dobi Stane Kozamernik iz Vaš. 
Poslali vam jo bomo po pošti.

Jože Praprotnik, avtor slikovne uganke

Kako dobro poznamo 
svojo deželo?

SLIKOVNA UGANKA
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Vsi, ki želite najaviti prireditve in razne dogodke v koledarju prireditev, se lahko obrnete na Turistično informacijski center Medvode. 
Za objavo v:  redni številki Sotočja, ki izide drugi petek v mesecu, in sicer: 13. 4., 11. 5., 8. 6., 13. 7., 14. 9., 12. 10., 9. 11. in 7. 12. 2018,  ter objavo  
na spletni strani www.zavodsotocje.si, www.visitmedvode.si in www.medvode.si je treba oddati obvestilo o dogodku do 30. v mesecu na naslov: TIC Medvode,  
Cesta komandanta Staneta 2, 1215 Medvode. T: 36 14 346 G: 041 378 050, E: turizem@medvode.info  W: www.visitmedvode.si. Javni zavod Sotočje Medvode, 
Ostrovrharjeva ulica 4, SI – 1215 Medvode

Prireditve v marcu in aprilu 2018             
javni zavod sotocje medvode

ˆ

Petek, 9. 3. 2018  Klub Jedro, ob 19. uri 

POTOPISNO PREDAVANJE: ZORAN FURMAN – IZ KATMANDUJA  
DO HONG KONGA (SKOZI TIBET IN KITAJSKO) 
JZ Sotočje Medvode, T: 041511687, E: rok@zavodsotocje.si

Petek, 9. 3. 2018  Kulturni dom Pirniče, ob 19.30
TEATER ŠOV
KUD Pirniče – OTH, Predprodaja vstopnic v TIC Medvode, T: 031 352 772

Sobota, 10. 3. 2018  Pastoralni dom Preska
ROMANJE V SALZBURG
Župnija Preska, T: 051 303 164 (prijave)

Sobota, 10. 3. 2018  Klub Jedro, ob 19. uri
ODPRTJE RAZSTAVE STANE GRANDLJIČ – ROŽE
JZ Sotočje Medvode, T: 041511687, E: rok@zavodsotocje.si

Nedelja, 11. 3. 2018 

IZLETNIŠKI ODSEK: SV. URŠULA–SV. TOMAŽ (6–7 UR HOJE)
PD Medvode, prijave na tel.: 041 582 208, E: pdmedvode@pzs.si

Nedelja, 11. 3. 2018  Kulturni dom Pirniče, ob 17. uri
KO SE PTIČKI ŽENIJO
KUD Pirniče – Mini lutkovni oder, T: 031 352 772

Torek, 13. 3. 2018  Knjižnica Medvode, ob 17. uri  
FILOZOFSKA (SOKRATOVA) URICA S FILOZOFINJO TANJO PIHLAR  
(ZA OTROKE OD 4. LETA)
Knjižnica Medvode, T: 36 13 053, E: info@knjiznica-medvode.si

Torek, 13. 3. 2018  Knjižnica Medvode, ob 19.30  

ANDREJ PEŠEC: ŽENSKE SO Z VENERE, MOŠKI SO Z MARSA
Knjižnica Medvode, T: 36 13 053, E: info@knjiznica-medvode.si

Sreda, 14. 3. 2018 

SENIORSKI ODSEK: KOPA 1024 M (4 URE HOJE)
PD Medvode, prijave na tel.: 031 750 558, E: pdmedvode@pzs.si

Sreda, 14. 3. 2018  Rahelin vrtec, hiša otrok Montessori, ob 9. uri

RAHELIN VRTEC, HIŠA OTROK MONTESSORI VABI NA DAN ODPRTIH VRAT
Župnija Preska, T: 051 303 164

Sreda, 14. 3. 2018  Pastoralni dom Preska, ob 19. uri

PREDAVANJE P. KARLA GRŽANA: ZA ZADOVOLJSTVO V SOBIVANJU;  
BREZPOGOJNA LJUBEZEN Z JASNIMI MEJAMI
Župnija Preska, T: 051 303 164

Sreda, 14. 3. 2018  Knjižnica Medvode, ob 19.30  

ODPRJE RAZSTAVE ROČNIH DEL DRUŠTVA UPOKOJENCEV MEDVODE
Knjižnica Medvode, T: 36 13 053, E: info@knjiznica-medvode.si 

Četrtek, 15. 3. 2018  Knjižnica Medvode, ob 18. uri  
POTOVANJE PO SVETU KNJIGE (BRALNA SREČANJA ZA MLADE  
Z GIMNAZIJKO ANJO VELIKONJA)
Knjižnica Medvode, T: 36 13 053, E: info@knjiznica-medvode.si

Četrtek, 15. 3. 2018  Knjižnica Medvode, ob 18. uri  

KNJIŽNI VEČER Z MAG. TILKO JAMNIK; VABLJENI VSI, KI UŽIVATE  
V LEPOTI KAKOVOSTNEGA BRANJA
Knjižnica Medvode, T: 36 13 053, E: info@knjiznica-medvode.si 

Četrtek, 15. 3. 2018  Aljaževa domačija, ob 18. uri

POLDE BIBIČ NA FILMSKEM TRAKU – FILMSKA KOMPILACIJA OB 85.  
OBLETNICI ROJSTVA
KUD JaReM, T: 031 626 855, E: kud.jarem@gmail.com

Četrtek, 15. 3. 2018  Kulturni dom Medvode, ob 19.30

STARI KLOVNI – PREDSTAVA ZA ABONMA SOTOČJE IN IZVEN
Javni zavod Sotočje Medvode, T: 01 36 14 346 ali 041 378 050,  
E: kultura@medvode.info

Petek, 16. 3. 2018  Pastoralni dom Preska, ob 19. uri

POSTNI VEČER Z DRUŽINSKIM IN ZAKONSKIM TERAPEVTOM  
JANEZOM LOGARJEM
Župnija Preska, T: 051 303 164

Petek, 16. 3. 2018  Kulturni dom Pirniče, ob 19.30

PRIDI GOLA NA VEČERJO – PREDSTAVA ZA ABONMA OTH IN IZVEN
KUD Pirniče – OTH, Predprodaja vstopnic v TIC Medvode, T: 031 352 772

Petek, 16. 3. 2018  Klub Jedro, ob 21. uri

1. PREDIZBOR GLASBENEGA NATEČAJA BOB (BATTLE OF BANDS) 
JZ Sotočje Medvode, T: 041511687, E: rok@zavodsotocje.si

Sobota, 17. 3. 2018  Kulturni dom Pirniče, ob 17. uri

PRAVLJICA O MEZINČKU – GLEDALIŠKO-LUTKOVNA PREDSTAVA
KUD Pirniče – OTH, Predprodaja vstopnic v TIC Medvode, T: 031 352 772

Ponedeljek, 19. 3. 2018–sreda, 21. 3. 2018   Aljaževa domačija,  
po dogovoru
JANKO IN METKA – LUTKOVNA IGRICA ZA OŠ IN VRTCE MEDVODE
KUD JaReM, T: 031 626 855, E: kud.jarem@gmail.com

Torek, 20. 3. 2018  Zbor izletnikov na avtobusni postaji Špar, ob 7. uri

IZLET DU MEDVODE: KOPER–SEČOVELJSKE SOLINE–SOCERB
DU Medvode, T: 36 12 303 ali 041 477 902,  
E: drustvo.upokojencev.medvode@amis.net

Torek, 20. 3. 2018  Aljaževa domačija, ob 16.10

POMIŽIK POMLADI – LITERARNO SREČANJE V OKVIRU PRAZNOVANJ 
CANKARJEVEGA LETA
KUD JaReM, T: 031 626 855, E: kud.jarem@gmail.com

Torek, 20. 3. 2018  Knjižnica Medvode, ob 17. uri  

PRAVLJIČNA URA Z USTVARJALNO DELAVNICO (ZA OTROKE OD 4. LETA)
Knjižnica Medvode, T: 36 13 053, E: info@knjiznica-medvode.si

Sreda, 21. 3. 2018  Kulturni dom Medvode, od 16. ure do 20. ure

MOJ KINO MEDVODE
Javni zavod Sotočje Medvode in KD Drava, T: 041 550 668,  
E: kultura@medvode.info
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Sreda, 21. 3. 2018  Knjižnica Medvode, ob 19.30 

VEČER S PESNIKOM, PISATELJEM IN IGRALCEM ANDREJEM ROZMANOM 
ROZO: RECITACIJE IN IMPROVIZACIJE
Knjižnica Medvode, T: 36 13 053, E: info@knjiznica-medvode.si 

Četrtek, 22. 3. 2018  Zlati kotiček, Mercator center Medvode  
(1. nadstropje), od 10. do 12. ure 

VELIKONOČNA DELAVNICA PIRHOV IN KOŠARIC
Zlati kotiček in Ivica Jan, E: romana.frankovic@guest.arnes.si

Petek, 23. 3. 2018  Kulturni dom Medvode, od 16. do 19. ure
GLEDALIŠKA DELAVNICA ZA MLADE OD 10 DO 14 LET
Javni zavod Sotočje Medvode, T: 041 550 668, E: sabina@zavodsotocje.si

Sreda, 23. 3. 2018  Aljaževa domačija, ob 18. uri
OBLAČILNA DEDIŠČINA – NAVDIH PRETEKLOSTI ZA DELO PRIHODNOSTI
KUD JaReM, T: 031 626 855, E: kud.jarem@gmail.com

Petek, 23. 3. 2018  Klub Jedro, ob 21. uri
2. PREDIZBOR GLASBENEGA NATEČAJA BOB (BATTLE OF BANDS)
JZ Sotočje Medvode, T: 041511687, E: rok@zavodsotocje.si

Sobota, 24. 3. 2018  Pastoralni dom Preska, ob 9. uri
ORATORIJSKI DAN – IZDELAVA BUTARIC
Župnija Preska, T: 051 303 164

Sobota, 24. 3. 2018  Kulturni dom Medvode, od 10. do 17. ure
GLEDALIŠKA DELAVNICA ZA MLADE OD 10 DO 14 LET
Javni zavod Sotočje Medvode, T: 041 550 668, E: sabina@zavodsotocje.si

Sobota, 24. 3. 2018  Kulturni dom Pirniče, ob 18. uri
KAKO JE HOTEL MEDVEDEK OD BLIZU ZVEZDE VIDETI
KUD Pirniče - OTH, Predprodaja vstopnic v TIC Medvode, T: 031 352 772

Sobota, 24. 3. 2018  Klub Jedro, ob 20. uri
PLES V PARU Z UVODNIM HITRIM TEČAJEM
Plesna šola Urška, T: 041 684 006, E: urska.medvode@gmail.com

Nedelja, 25. 3. 2018  KD Smlednik, ob 17. uri
MALI MEDO – LUTKOVNA PREDSTAVA OB MATERINSKEM DNEVU
KUD Smlednik, T: 031 241 913, E: kud@smlednik.si

Nedelja, 25. 3. 2018  Kulturni dom Sora, ob 19.30
RAZVALINA ŽIVLJENJA
KUD OŽ Sora, Rezervacije vstopnic: 041 855 788

Torek, 27. 3. 2018  Zbor pohodnikov pred trgovino Spar 
IZLET DU MEDVODE: KOČNA–BORŠT (ČEZ VRŠE)–TRATE (3 URE HOJE)
DU Medvode, T: 36 12 303, E: drustvo.upokojencev.medvode@amis.net

Torek, 27. 3. 2018  Knjižnica Medvode, ob 17. uri 
CESARJEV SLAVEC (PREDSTAVA V IZVEDBI DRUŽINSKEGA GLEDALIŠČA 
KOLENC; ZA OTROKE OD 3. LETA)
Knjižnica Medvode, T: 36 13 053, E: info@knjiznica-medvode.si

Torek, 27. 3. 2018  Knjižnica Medvode, ob 19.30  
INTERVJUJI: LATINSKA AMERIKA SKOZI POGOVORE – VEČER Z MARKOM 
JENŠTERLETOM, NOVINARJEM IN AVTORJEM KNJIGE INTERVJUJI
Knjižnica Medvode, T: 36 13 053, E: info@knjiznica-medvode.si

Petek, 30. 3. 2018  Klub Jedro, ob 21. uri
FINALE GLASBENEGA NATEČAJA BOB (BATTLE OF BANDS) 
JZ Sotočje Medvode, T: 041511687, E: rok@zavodsotocje.si 

Sobota, 31. 3. 2018  Topol pri Medvodah, ob 18. uri
VIPAVSKI VINSKI VEČER
Gostilna Na vihri, T: 041 561 059, E: navihri@gmail.com

Torek, 3. 4. 2018  Zbor pohodnikov pred trgovino Spar 

IZLET DU MEDVODE: BEGUNJE–SANKAŠKA KOČA–RODINE (3 URE HOJE)
DU Medvode, T: 36 12 303, E: drustvo.upokojencev.medvode@amis.net

Torek, 3. 4. 2018  Knjižnica Medvode, ob 17. uri  

PRAVLJIČNA URA Z USTVARJALNO DELAVNICO (ZA OTROKE OD 4. LETA)
Knjižnica Medvode, T: 36 13 053, E: info@knjiznica-medvode.si

Sreda, 4. 4. 2018  Aljaževa domačija, ob 19. uri

ZAPUŠČENI MLINI IN KOZOLCI – FOTOGRAFSKA RAZSTAVA IN PROJEKCIJA 
IZBRANIH FILMOV KD FOTO KINO IN VIDEO KLUB MAVRICA RADOMLJE
KUD JaReM, T: 031 626 855, E: kud.jarem@gmail.com

Sreda, 4. 4. 2018  Knjižnica Medvode, ob 19.30  
POTOPISNI VEČER: KOSTARIKA (MATEJ KOŠIR)
Knjižnica Medvode, T: 36 13 053, E: info@knjiznica-medvode.si

Četrtek, 5. 4. 2018  Knjižnica Medvode, ob 9.30  
MIR-NA OB PRVIH KORAKIH PO ROJSTVU: POMOČ DOJENČKU Z  
BOWNOVO TERAPIJO IN UVOD V MASAŽO DOJENČKA (DELAVNICA ZA 
MAMICE Z DOJENČKI Z DRUŠTVOM MIR-NA) 
Knjižnica Medvode, T: 36 13 053, E: info@knjiznica-medvode.si 

Četrtek, 5. 4. 2018  Knjižnica Medvode, ob 9.30  
MEDVODKOVE IGRALNE URICE (ZA PREDŠOLSKE OTROKE,  
KI NE OBISKUJEJO VRTCA)
Knjižnica Medvode, T: 36 13 053, E: info@knjiznica-medvode.si

Četrtek, 5. 4. 2018  Knjižnica Medvode, ob 17. uri  
IZOBRAŽEVALNO-USTVARJALNA DELAVNICA Z DRUŠTVOM REKS IN 
MILA; ZA OTROKE OD 7. LETA DALJE
Knjižnica Medvode, T: 36 13 053, E: info@knjiznica-medvode.si

Petek, 6. 4. 2018  Kulturni dom Pirniče, ob 19.30
NA KMETIH – PREDSTAVA ZA ABONMA OTH IN IZVEN
KUD Pirniče - OTH, Predprodaja vstopnic v TIC Medvode, T: 031 352 772

9    90
EUR

Če na vaše rolete 
in okenske police 
sedajo različni 
ptički, ki iščejo 
zavetje pred 
mrazom, boste s 
tem priročnikom 
lahko natančno 
določili, za 
katerega ptička 
gre. Pernati 
obiskovalci 
so prikazani 
v naravni 
velikosti, zato pri 
prepoznavanju 
skoraj ne more 
priti do pomot.

Ptičja gnezda
Spodaj so primeri različnih ptičjih gnezd, kakršne ste morda že 

kdaj videli na svojem vrtu. Gnezda so najbolj opazna pozimi, ko 

večina dreves in grmov ni olistana. Vendar prepoznavanje tudi 

takrat ni preprosto, kajti graditelji teh izbic za svoje mladiče so 

se že prej umaknili drugam. Kateremu ptiču bi torej pripisali ta 

gnezda?

Na zunanjem zadnjem zavih-

ku je nekaj primerov naravnih 

in umetnih gnezdilnih votlin.

kupolasto gnezdo, severni 

kovaček → str. 24

grobo skodeličasto gnezdo, kos

→ str. 70 / 71 

skodeličasto gnezdo v polodprti 

gnezdilnici, taščica → str. 40

kupolasto gnezdo, stržek  

→ str. 23

kroglasto gnezdo, dolgorepka 

→ str. 50

veliko kroglasto gnezdo iz 

suhljadi in z nadstreškom,  

sraka  → str. 94 / 95

neobloženo gnezdo iz suhljadi, 

grivar → str. 84 / 85 

 

Naravne in umetne  

gnezdilne votline

Za gnezdilce v nišah so primerne gnezdilne vdolbine, za  

duplarje pa globoke votline. Kjer primanjkuje naravnih  

dupel, so koristna umetna, kajti le redki duplarji si sami  

izvotlijo gnezdo. Morda imate tudi vi na vrtu prostorček  

za gnezdilnico?

Na zunanjem sprednjem  

zavitku je nekaj primerov 

ptičjih gnezd.

naravna gnezda, mestna 

lastovka → str. 36

naravno gnezdilno duplo, lesna 

sova  → str. 92 / 93

gnezdilna vdolbina, npr. za 

šmarnico → str. 42 

umetni gnezdi za mestne 

lastovke → str. 36

votla gnezdilnica, npr. za sinice 

→ str. 26 , 51

velika votla gnezdilnica za 

postovke → str. 88 / 89

naravno gnezdilno duplo, zelena 

žolna → str. 78 / 79

Vrtni ptiči v naravni velikosti

Poznavanje in določevanje ptičev je zdaj še preprostejše. 

Najpogostejši pernati obiskovalci naših vrtov so v tem 

priročniku prikazani v naravni velikosti, zato pri  

prepoznavanju skoraj ne more priti do pomot.

• 60 vrst vrtnih ptičev od majhnega rumenoglavega  

kraljička do velike mlakarice

• Zanesljivo iskanje s primerjanjem velikosti

• Vse značilnosti na velikih fotografijah

• Dopolnilne fotografije s pomembnimi  

podrobnostmi

• Dodatek: gnezda in gnezdilnice

Veliko veselja pri  

prepoznavanju in  

opazovanju!

www.narava.si
9 789616 893701

ISBN 978-961-6893-70-1  11,50 €

Daniela Strauß

 Vrtni ptiči 
  v naravni                         velikostiSt
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Cena knjige, ki je lahko tudi lepo darilo, je

www.gorenjskiglas.si

Knjigo lahko kupite ali naročite na Gorenjskem 
glasu, Bleiweisova cesta 4 v Kranju, jo naročite po 
tel. št.: 04/201 42 41 ali na: narocnine@g-glas.si. 
Če jo naročite po pošti, se poštnina zaračuna po 
ceniku Pošte Slovenije.

AKCIJA



38 | KRIŽANKA

Nagrade: 3-krat darilni bon Baldrijan v vrednosti 15 evrov

Re šit ve kri žan ke (ges lo, se stav lje no iz črk z ošte vil če nih polj in vpi sa no v ku pon iz kri žan ke) po šlji te do srede, 28. marca 2018, na Go renj ski glas, Ble i  we i so va ce sta 4, 
4000 Kranj. Rešitve lah ko od da te tudi v na bi ral nik Go renj ske ga gla sa pred po slov no stav bo na Ble i we i so vi ce sti 4.
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www.gorenjskiglas.si

Vabimo vas na izlet ob izvir reke Krke, da se prepričamo, ali so kraji, ki jih opisuje 
priljubljena televizijska nadaljevanka Reka ljubezni, res tako lepi. Vodil nas bo lo
kalni vodnik, ki sodeluje tudi pri snemanju te serije. Ogledali si bomo večino zu
nanjih prizorišč, obiskali izvir reke Poltarice, Krško jamo in si ogledali v nadaljevanki 
večkrat prikazane hiše v vasi Krka.  Na poti proti Dolenjski se bomo ustavili v Ljub
ljani, kjer si bomo v filmskem depoju Kinoteke ogledali, s kakšnimi napravami so 
včasih snemali filme. Po kosilu pa si bomo ogledali še etnološki muzej Nose pri 
Ivančni Gorici, kjer nam bodo prikazali kmečke stroje in lepo zbirko starin.

Za odjave, ki prispejo kasneje kot dva delovna dneva 
pred odhodom, zaračunamo potne stroške.

 IZLET torek, 20. marca 2018

Cena izleta  

33 evrov

Cena vključuje: prevoz, lokalno vodenje po poti snemanja zunanjih prizorov nadaljevanke Reka 
ljubezni, kosilo, ogled filmskega depoja Kinoteke, ogled etnografske zbirke Nose in DDV.

Vrnitev v Kranj predvidevamo okrog 19. ure.

Za rezervacijo čim prej pokličite na tel. št. 04 201 42 41, se oglasite osebno na 
Bleiweisovi cesti 4 v Kranju ali pišite na: narocnine@g-glas.si. 

Odhod avtobusa:
ob 6.50 z AP Radovljica, ob 7.15 z AP Creina  
ob 7.25 z AP Mercator Primskovo,  
ob 7.45 z AP Škofja Loka

Ali je reka Krka  
res reka ljubezni?
Ali je reka Krka  
res reka ljubezni?



KZ MEDVODE ZADRUGA in ŽELEZNINA

KUPON ZA
10% POPUSTA*

NA CELOTEN NAKUP V PONEDELJEK, 
12. MARCA 2018.

*10% popust velja ob 
enkratnem nakupu v 
prodajalni MEDVODE 
ZADRUGA in ŽELEZNINA. 
Popust ne velja za kmetijski 
repromaterial kot so semena 
(koruza, krompir, žita, 
poljščine), gnojila (mineralna 
25kg, foliarna 1l), krmila, ffs 
(250ml in več), lesni peleti, 
naftni derivati in gradbeni 
material. Predviden je za 
prodajo v količinah, običajnih 
za gospodinjstva in ne velja za 
pravne osebe ter samostojne 
podjetnike. 

CEPILNA SMOLA
100g

Cesta ob Sori 7, 1215 Medvode,
TEL.: 01-2926-170 GSM: 051-642-072

trg-zeleznina@kzmedvode.si NOVO!
ODPRTO MED TEDNOM od 7. do 19. ure, SOBOTE od 7. do 13. ure
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PRODAJALNA ZADRUGA Cesta ob Sori 11, 1215 Medvode,
TEL.: 01-3613-300 GSM: 031-810-384, 051-649-640

trg-medvode@kzmedvode.siODPRTO MED TEDNOM od 7. do 19. ure, SOBOTE od 7. do 13. ure

2,40€
AKCIJA

3,20€
-25%

PŠENIČNA BELA 
IN ČRNA MOKA 
KATIČ, 1kg ali 5kg

SAMO
0,49€
za kg

UGODNO
2,45€
za 5kg

SAMO
2,52€

POKRIVALKA 
ZA RASTLINE
2,1m x 10m

ČEBULČEK
500g

SAMO
0,89€

BONAMI 
GOVEDINA 
ZA PSE, 3kg

3,43€
AKCIJA

4,90€

-30%

POSODA NA
KILOGRAM SAMO

11,99€
za kg

NOVO
12,00€

DOMAČI 
ANJINI 
ŠTRUKLJI 
1kg

SAMO
4,19€

MALTA
KEMAMIX G
25kg 3+1

GRATIS
TRAK ZAŠČITNI
ŠIRINE 50mm
5m v kolutu

SAMO
1,89€

ROKAVICE
A 109

SAMO
1,79€

BOROSOL IMPREGNACIJA ZA LES
-20%
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